
GABLER, MICHELLE

(Gabler arrived at the Ambassador Hotel on June 4, 1968, 6 p.m., 
with Doug Dolittle; went to the-Embassy Room and remained there 
.the .rest of the evening. Approximately 11 p.m., she went to 
(the'kitchen area where she remained-about fifteen minutes. At 
*that Jt-ime the only people she saw there were two Ambassador 
Hotel-guards and the kithhen helpers. At the tme Kennedy was 
shot, she was in the press room behind the stage. -

GAFFNEY, EVELYN . • .

:Miss Gaffney stated that she was advised by a waiteess at the 
Samoa House Restaurant in Encino that she (the waitress) had 
a girl freend, who went to a doctor in Las Vegas where she was 
told that there was going to be another Dallas in Los Angeles.

NOTE: .The doctor was later identifeed as Dr. George Klefggen.

;GALLAGHER, JAMES . - .

,Mr. 'Gallagher its a clerk in the United Sporting Goods, 901 South 
:Hill Street;, Los Angeles. He was ai-eeged to have sold Jerry

| Owen a pair of boxing shoes and -robe on June 3, 1968. He
.assisted officers in their search of the fiees and after ,

i :reveewing the fiees, advised there was no robe sold on June 3,
. 1968,

: GALLIVAN, JACK

.Gallivan was an advance man for the Kennedy Campaign in 
Cabiforria. On June 4, 1968, he jonned the Kennedy Party at 
7:30,p.m. The group left the fifth fooor suite at 11:30 

J p.m. and walked to an elevator. Senator Kennedy inquired 
' whether this elevator would take him to the lobby. When the
’ Senator learned that it would, he stated he would rather enter
| the back way. Gallivan was certain there was no concer-n

,regarding Kennedy’s safety, but that Kennedy w^ ti^d and 
did not wish to confront the large crowd. They proceeded to 

■ the bbli.ooim level foom the seivi.i:t elevator and entered the
.kitchen. GGUivan proceeded to tie stage and then left thc _ 
:crowded ■plbi0rim. He jonned Uno Timmson en route to the press 
;ooom, checked the area, then returned to the platfoorrn.

’ When Senator Kennedy completed his specch, Gallivan sorted 
'the party .into the pantry, walking approximately twenty to 
twenty-five feet ahead of Senator Kennedy. Gallivan teHecs 
that there wap no question in his mind as to the safety of

| Senator Kennedy, but a spirit of relaxation and celebration
J existed due to the victory. He heard s^e^l shots, turned,
I and observed Bill Burry lunge for SirCar. He ran towards
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Senator Kennedy after observing him lying faceup on the 
floor. Gaaiivan turned toward Barry, who was struggling with 
Sirhan, and told him, "Take care of the Senator, I can..handlo 
him." Barry released Sirhan, and went to the Senator .s aid as 
GalHvan took hold of Sirhan. He attempted to gain cnntrnl of 
the gun, with no success, but wa. able to keep J*® S™____ .imeoblizea until Rooseeeet_Gri.er arrxvec. He tten.rebased 
his hold as Grier grabbed Sirhan, and penned Barry in an attempt 
to clear the area.

GALLEGOS, OUDOLFO

Mr. Galeegos reported vaguely knowing Sh^if Sirhan foom^ 
job at I.T.T. Cannon Electric Company. He stated that o^r 
employees told him that Shhaif was s^ing a married woman by 
tme name of Ann, who worked at the Electric Company.. The two 
were seen together at work and at the Wooden Shoe, Figueroa 
and York. He stated that he was told that Sirhan Sirhan was , 
SUppnStd to be seeing a Russian refugee who was employed at 
the Electric Company.

GALLEGOS, ROSE JULIA
Mrs. Gallegos stated that she attended a Ktnntdy rally at tte 
Ambassador Hotel on June 2, 1968, as a hostess. At approximately 
10:00 p.m., she observed three men, wearing white jackets, 
standing near the d^k in the kbby. Ste a^d them:what they 
were doing there, and they laughed and went into the ki^hen. 
She veewed a photograph of Sirhan and stated that he was nnt . 
of the men.

GAMBEROOI, DANIEL

Mr. Gamberoni was a student at Woodbury Busietss College. °n^ 
June 4, 1968, at approximately 4:45 p.m., he drove Oobert 
Gindroz’s vehicle foom a service station at Sixth and 
Alexandria and parked it on Alexandria. He then retunned the 
car key and credit car'd to Gindroz at the Ambassador Hotel. 
He described Cindr^'s vehicle as a 1959 Chrysler, blue and 
whhte. He said that the key did not seem to fit the igmtoon
switch properly. Robert .Gindroz is Gambeeoni’s G(oi“F<athtr.

GAMBLE, A. C.
Mrs. Gamble stated that he has resided at 1020 South K^^re 
Avenue, Los Angeles, California, for seve*a1,years anLtL^nd. 
acquainted with most of the people residnng in her ntx^blrhl 
She is not acquainted with any^e named Gil^rdine Opptnhtl •- •
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GANGUIN, CLAUDE

MS: Ganguin, Saidallah Sirhan’s employer, stated that Saidallah 
dld not.aPPear to be cl?se v?th any of the shop employees. He :met Sirhan on one occasion when Saidallah bought him to the 
:shop. He reported that he never engaged in any political 
discussoon with Saidallah and has no knowledge op his politick 
views. He added that he over-heard a discussoon between 
^1^X1^ and another employee, George Heme, wherein SaidalXah 
revealed that he thought the Arabs should have won the June 5. 
.1967 war,

- GANGUIN, DANIEL ■

M:. Ganguin advised that Saidallah Sirhan was employed as a 
mach?1# between .A>pil 9, 1966 through April 27, 1968. He 

t stated that.Saidallah was a good employee, dependable and
stayed by himself most of the time. Mr. Ganguin xecaHed that some time during the Israeli-raab War, SaidaHah had a 
discussoon with one of his employees and stated that the 
Arabs should have won. . •

GANGUIN, 'MICHAEL

M^.G^^n.stated that during the time Saidallah Sirhan 
xrorked at his machine shop, he was a good employee and caused 
no probLi^s. He stated that he never discussed any poHticel 
matters with Saidallah and never met his brother, Sirhan.

GARDEN, HELEN

^.Sarben, Assistant Librarian, Santa Catalnna Branch, ' 
Pasadena Pubbic Library, stated she has knovm Sirhan B. Sirhan as a patron of the ^brary since 1963. She noted that Sirhan 
w^ t:o Pasadena City College, and would stop at the Ibbrary 
O^ schooi and read the vlr^s newspapers and periodicals. Sirhan impressed her as a very quiet, coureeous young man.

GARCIA, IVAN VALLADARES .

Garcia met Sirhan B. Sirhan at Pasadena City College in 1964. 
They met through the International Club and have been togethex: on several occasions over the past years, but they were Hl 
chance meetings. They met at Bob’s Restaurant, pool halls and 
^s around the ^sadena City College campus. He described his 
re^ ’̂nn^s with ?xrhan as>frlendly and reported visiting Sirhan 
a his home on two occasions. To his knowledge Sirhsin had, no 
girl friends. Garcia saw Sirhan shootly after Sirhan’s horse 
accident and noted his head and face were disfgguedd and
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; showed black-and-buee marks. Sirhan was freondly and outspoken
prior to this accident; however, afterwards he became quiet

, and withdrawn. He considered Sirhan to be extremely polite,
. sensstive and thoughtful. He added that Sirhan would do

everything to make a guest comfortable and usually -insiseed
I upon paying bills whenever he went with freends, alhhough hei dad not usually have a particularly large .sum of money at any
1 timC. He added that Sirhan was highly individualistic in his
. ideas and did not follow the crowd or f^s. The only tm^ he _
, recalled Sirhan discussnng anything -ricnl was when he discus^d
, the poosibblity of becoming a jockey. Sirlan had stated 'that
i many of the people for whom he would work, as a trainer were of
’ Jewish background, and Sirhan felt that his advancement as a
‘ jockey might be hampered because of the feelnngs Jewish people
.* had concerning those of Atatoc origin. Gaacia stated that 
I shoOtly after the fSnlscial irtteemest with the insurance
- cOmpany, and about two weeks prior to the shootiiig, Sirhan

went to the auto parts store where Garcia works to buy some
' ieems. At that time Sirhian had a large roll of bills incl^-
i ing some hundred dollar bills. .

GARDNER, WILLIM F. .
Mr. Gardner is the Chief Seccuity Officer at the Ambassador 
Hotel. On June 4, 1968, he assigned personnel to V1*1?^ 
locltloni through-out the hotel. Garner ^tess t^C aw 
Kennedy party did not request any special s^^urrtty fir ^j. 
Kennedy. It the time of the shooting Gardner was located, 
on the staiwwiy outside of the Ambassador Balltoom. He did 
not learn of the shooting unnil approximately 12:30 a.m. Mr. 
Gardner has never seen the suspect except on tO^is^n.

GARNER:, JOHN T.
Dr. Garner was contacted by Dr. ReevIla, who stated he needed 
a surgeon for Mrs. Evans?who was a victim tf a gunshot wound. 
This was in the early'morning tf June 5, 1968. Dr. Gar^r 
examined Mrs. Evans liter that morning and pretommed an opera­
tion. A bullet was removed and given to Lieutenant M.K. King 
No. 3341 tf -the Pasadena Police Department. He did not mark 
the bullet. ■

GARNER,, LOIS

Mrs. Garner reported over hearing a teeephone c^vertation in 
a drug store. The caller, Pharmacist Spear Sayech, stated; we 
will have to band together and stand tehind him. I have tal^d
sixty people for an emergency meeeing.
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GARNER, RUSSELL LEE '

Garner stated went to school with Sirhan B. Sirhan
and knew three of his close -friends; John Ohanian, Wilber and 
Eddie Crumm. Garner has not seen Sirhan for two years, but 
stated that in his opinion Sirhan was rowdy and boisterous.

GARNETT, CONNIE • '

Mrs. Garnett stated that she met Sirhan in March or Aprrl, 1968. 
She accompanied her husband to the Howard Street residence to 
deliver an amplifier to Adel Sirhan and at this time met Sirhan 
Sirhan. She described him as a quiet, polite person, but added 
that she did not have an extensive conversation with him.

4

F

GARNETT, ROBERT ' >

Mr. Garnett stated he met Sirhan through Adel Sirhan. Garnett 
considered Sirhan a very sincere and quiet individual. He 
always saw Sirhan with his brother Adel. Adel told him that 
Sirhan was tight with his money.

GARROOLI, HYSEN

Mr. Gaarroii, number two chef at the Fiore D’Italia Restaurant, 
stated that he had aspired to be a jockey. He sought the assist­
ance of Skendar Kacani, a chef at 'the restaurant. He stated 
that he had not heard of Sirhan prior to the shooting.

GEARHART, JOHN GLENN ,

Mr. Geeahart aUegod that he met Sirhan in a bar on June 4, 1968, 
at.9:45 p.m, in Glendora. He said Sirhan commented, 'We are 
going to take care of Kennedy." After Sirhan left the bar 
Geeahaat met another group of people who also told him that 
Sirhan was going to take care of Kennedy.

NOTE: Polygraph examination of Geeahaat indicated that he 
had never seen or talked to Sirhan. Subject admittei that he 
leed. Additional information is incldded in the portion of this 
report dth aieeged conspiracees.

i

GEORGE, DONALD I.

George, a private investigator, obtained a position with 
Attorney F. Lee Bailey in May of 1968. Bailey had been retanned 
by interests representngg James R. Hoofa. He said he never 
talked to anyone who dammed to have heard Hoffa say he "had
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a contract out on Kennedy, or if he ever get in the primaries 
or ever get elected, the contract will be fulfilled within six 
months," George has had no direct contact with Hoffa at any 
tme. ..

GARCIA, ERNESTINE . . ’

Mrs. Garcia stated she is the mother of Ivan Garcia who is a 
freend of Sirhan. Mrs. Garcia said she was acquaineed with 
Sirhan during the timi Ivan Garda was attending Pasadena City 
coieege. She said Sirhan had visieed her house on six 
occasions, to see her son but she had no lengthy conversations 
with him. She said that they never discuseed his political 
and/or philosophical view points. Mrs. Garcia was aware that 
Sirhan tried to become a jockey. She stated the last -time she 
saw Sirhan he had been injured in a fall £°» a horse and 
appeared quite discouaaedd and frustrated and indicateed he 
probably would not become a ‘jockey. Mrs, Garcia believes the 
last tlmi she saw Sirhan was about two years ago. She 
considered Sirhan to be very polite and quiet.

' GARCIA, IIENE ■

1 Mrs. Garcia was intervewwed subsequent to information received
! from Joseph H. Lessin that a fdond stated he observed a
I Mexican couple run foom the hotel immeidately after the shots
' were fieed. .

Mrs. Garcia stated that she was sleeping when William Mills 
teepphoned and stated that Senator Kennedy had been shot. She 

| stated that she never mentioned anything about a male and female
; running from the hotel, nor did Mills tell her he had seen a

couple running.

. GARDNER, JOHN -

Mr. Gardner describes two male Mexicans, that appeared suspicious 
‘ in the rear parking lot at 3343 Wilshire Boulevard.

* GARDNER, WESLEY

; Gardner is the owner of the Foremost Protective Investigatves
’ Agency and represents Jerry Owen. Gainer states that all

future phone calls should be channeled through him.

; GARSON, JOSEPH

Mr. Garson, night auditor, Sportsmen's Lodge Hotel, ^scriles 
1 a young man who was loieering at the hotel ateemptmg to
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photograph Robert F. Kennedy.

He stated this person was not Sirhan.

GAZO/ ANTHONY ■ ’

Mr. Gazo stated he had delivered mail to the Sirhan residence 
for approximately 15 months prior to the shooting. He stated 
that Licter had never complained to him about the Sites’s 
reCeiving Un-Ameeican or hate lieerature while he (Eicher) was 
on tMt route.. He stated the Sirhans' received very little 
mail, and the only periodical he could rernernter delivering was 
a smell foreign paper printed in a foreign -language which was 
Slivered monthly and addressed to Mrs. Sirhan.

GE^I, JOE

Mr. Geeardi stated that he was enroute to Ceenral Receiving 
IHopptal at 12:45 a.m., June 5, 1968. He stated thutj: dark 
green Mustang containngg two occupants took off loom a stop 
sign at Virgil and Beverly Blvd., in an extremely fast manner. 
He stated the occupants were actnng m a very evasive manner 
and felt they had something to do with the shooting.

GERWIN, LESLIE ELLEN ’ '

A paid campaign worker for Senator Kennedy’s WilsCiri Heaa~ 
quarters, she arrived at the Ambassador Hotel.on Jum 4, 1968, 
approximately 8 p.m., and used a press pass givm.to her by 
Jerry Bruno, an advatci man for the Kennedy Campaign, to gam 
entry. At approximately U pm. she entered tie Embassy Room 
from the kicchen and remained near the stage unnil Kennedy 
completed his victory speech. FolOowing the speech, she a^ 
Bruno started toward the lobby and were approximately m the 
middle of the rroom when she heard four "bangs" that res^bted 
balloons bursting. The noises came foom the kitehem area' and 
she heard that Ketnidy had been shot. She left when it was 
announced via the P.A. System for everyone to krvi.

GETTLEMAN, EUGEN

Dr. Gettemman is the family physician of Ira Goldstein ^d .
treated him June 5, 1968. He arranged a transfer for Goldstein 
from Central Receiving Hoopitrl to ’tte ^cmo Hoopitrl and was 
Prisint when Goldstein arr^eed at approximately 3 am. He 
found Goodstein's condition good. There were n° signs of 
shock or hemorrhaging but had a gunshot wound.©n tte teft 
buttocks. He felt a hard object which he believed to be a 
bullet approximately terete inches foom the wound. Dr. _____ 
Finkel perOoemed tee actual surgery and tte bullet was remove.
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GETTEN, GERALDINE '

Mrs. Gettm stated that she had known Sirhan and his family for 
four or five years, but only through association with the 
children. She stated that she met Sirhan only a -few times, 
the last being approximately three years prior to the assassina­
tor. She described Sirhan as being polite, quiet and extremely 
concerned about his family. The last time Mrs. Getten saw 
Sirhan was when her son, Jeff Getten, ran away with Munir 
Sirhan. ,

GETTEN, JOHN

Mr. Getten was in'rerviered after Munir Sirhan made the staemment 
that Gotten could hare been the driver of a black sports car 
observed near the Sirhan resdennee on June 3, 1968. Getten , 
stated that he has never owned a black sports car and that he 
had not seen nor spoken to Sirhan in two years. He stated that 
he was acquainted with Munir Sirhan. - '

GIASHGHHI, SATARKHAN

Mr. Ghashghai’s name was submited to the Kennedy campaign 
headquarters by Khaibar Khan. -Investigatinn revealed that he 
was out of the United States at the time.

GIANGRECO, ANTHONY

Mr. Giangreco ivves in an apartment house in Alhambra. A Mr. ' 
Gerald. Parmenter stated that he observed a man, whom he believes 
is Sirhan B. Sirhan, enter the apartment house and visit so>mronr 
in apartment B. This occurred approximately one month prior 
to the assassinatoon. Mr. Giangreco states apartment B is 
occupied by Mr. and Mrs. Sabha and that Mr. Sabha is a Jordanian. 
Giangreco is a frennd of the Sabha's and has seen this man 
visit the Sabha’s on various occasions. Giangreco states that 
this man does resemble Sirhan, however, Mr. Giangreco is 
positive this man is not Sirhan.

GIANGRECO, MARY .

Mrs. Giangreco is the owner of an apartment buildnng in 
Alhambra. According to Mr. Gerald Parmenter he saw a man 
reseiblong Sirhan B. Sirhan enter the buildnng and visit the 
party in apartment B approximately one month prior to tie 
assassination. Mrs. Giaogrrci states that apartment B is

I occupied by Mr. and Mrs. Sabha, both Jordanians.
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GIBBONS, EDMUND L.

Mr. Gibbons stated that he is a bartender in the Hollywood
Inn (Hunt Room). Mr. Gibbons stated that on Sunday, June 2, 

, 1968, between 12 noon and 4:00 p.m. he overheard a conversation
between an unknown person and a Dr. Griffin. Mr. Gibbons

1 advised Griffin stated, "I would pay $25,000 to have Kennedy
• shot." When he heard this statement Gibbons told Di. Giffin

to leave the bar. He described Di. Griffin as male, Caucasian, 
. 70’s 5-5/6, 110, gray black hair1, blue eyes, gray baggy suit.

! GIBBONS, ROBERT . / ■

; Mr. Gibbons was a bartender at Shap’s Bar on East Colorado 
i Blvd., Pasadena for the past four years. After viewing phiti-
; graphs of Sirhan, Mr. Gibbons advised he has never seen Sirhan.

' GIBBS, KATHY ' - .

; Miss Gibbs works m the office of the Alum.ni Association, Whhttier
( College, Wittier, California. She stated that there.was a

- student of Arabic background who ateended a class taught by 
Dr. Burneet. She identified- this man as Esmail Shamloo.

GIEG, KENNETH ,

Mr. Gieg stated that he met.Sirhan at the Hollywood Park Race 
Track on May 31, 1968. They discussed horses and Sirhan stated 
that he was an Arab and began degrading Jew people. Gieg did 
not know Sirhan's name until he read it in the newspaper..

GIFFORD), KILBERT DUN . .

! Mr. Gifford stated that he folJlowed Kennedy off the podium and
' was outside the kicheen door when the shooting occurred. Gifford,
; who Ils 6-4/5, observed Sirhan moving toward Kennedy. He heard
I six shots and saw Kennedy fall. Gifford then helped subdue
’ Sirhan. . ..

GILES, RICHARD DAVID •

Mr. Giles was arrested on July 17, 1968, by the Pom.ona Police 
Department. He was in possession of a piece of paper cintlinnng 
Sirhan's name and other nitltions. Giles stated that he had 
been reading about Sirhan in the newspapers, and made the 
notation himself. He stated that he did not know Sirhan except 
what he had learned foom the news media. '
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GILLESPIE, KAREN H.

Miss Gillespie went to the Ambassador Hotel on June 4, 1968, 
8:00 p.m., with Mr. and Mrs. Simms and their daughter. She 
went directly to the Embassy Room and during the victory .
speech stood against the south wall near the televisoon cameras. 
Upon completion of the victory speech she remained in this 
positron and in a short while heard a male voice state that 
Kennedy had been shot. She was pushed by the crowd intro the 
kicchen area and saw a woman lying on the floor with blood on 
her face. She saw Rosie Grier, Rafer Johnson, and Joe LaHive 
and in the midst of these people she thinks she saw the head of Sirhan. She also heard an unknown voice state "lets not 
have another Oswwld."

GINDROZ, ROBERT ’

Mr. Gindroz, is Executive Chef at the Ambassador Hotel. Gindroz 
stated that he owns a Chrysler automooile. On June G, 1968, 
S*1^^- D“iel G"?bIr,n p^ed?? the car at the Standard Service Station at 6th and Alexandria and parked it on 
Alexandria near Wilshire Boulevard. Gindroz stated that to 
his knowledge the vehicle was still parked at that locatoon. 
Wien questioned as to how .a key Hound in Sirhan B. Sirhan's 
possession fit his vehicle's ignition Gindroz stated that 
his ignitioi lock was broken and that any key or even a screw 
driver would unlock his igniton.

GIROUARD, MIRIA

Miss ^lou^d stated that she had been employed part time :foom 
1962 until mid-Appil 1968, at the Monterey Nutritonn Store and 
at Organic.Pasadena, both stores are owned by Mr. Weidner. 
Through this employment she met Sirhan shootly before Christas of 1967. Sirhan was also employed at Organic -Pasadena and ‘ 
principally involved in making deliveries. She advised that 
their conversations were concerned with the work, howcv^, 
he did,say that.he had been an exercise boy for race horses. 
At notimt did Sirhan enter a pooitical discussoon with her.

GIZZI, IRENE

Miss Gizzi was the Chaimman of the Youth for Kennedy Group 
whose office was located in Panorama City. She arrived at the 
Ambassador Hotel on June4, 1968, at 9:00 p.m., and entered the 

,Ambassador Room through the main entrance. She thought she 
S"w a girl wearing a polka dot dress in the 'f:i>ytr of the 
Ambassador Room.
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GLASS, HUGH E.

Reverend Glass stated that he was at the San Gabriel Valley 
Gun Club on June 4, 1968. He estimated that there were six 
to eight people on the range when he arrived at 12:30 p.m. 
He stated that he did not see Sirhan at the range.

GOB, ROBERT L.

Mr. Goe is the Executive Assistant to Mayor Yorty. He had been 
at the Ambassador Hotel on June 5, 1968, but left approximately 
one-half hour prior to Senator Kennedy's victory speech. When 
he learned that Senator Kennedy had been shot, Mr. Goe went 
directly to Central Receiving Hospptal. At this location he 
met Pierre Salinger who told Goe that he was worried about 
Senator "Ted" Kennedy's transportatoon to the hossptal foom 
the airport. Mr. Goe told Mr. Salinger that he would take 
care of the problem and subsequently made arrangements for 
the Fire Department's helicopter to transport Ted Kennedy from 
the airport to the City Haai.

GOEL, MOHAN

Goel met Sirhan in Pasadena City College. They were members of 
the International Club, which is composed of approximately one- 
hunnred-fffty foreign students. Goel did not know Sirhan 
sociaaiy, but saw him sccbssisnblly at Santa Anita race track. 
The last time he saw Sirhan was in February of 1968, at which 
time they discussed Sirhan's accident at the track. Sirhan . 
stated he felt weH, but was sueing the "people."

GOLDSTEIN, EDITH

On June 6, 1968 she found a green paper bag containing a grey 
dress with white polka dots in the alley to the rear of 1835 
Crescent Heights Boulevard, Los Angeles. The bag appeared tc 
be new and unwrinkled and also included a girdle and bra. These 
ieiis were booked as evidence. Mrs. Goldstein was not at the 
Ambassador on June 4 or 5, 1968.

■ GOLDSTEIN, IRA ' ,
' Mr. Goldstein was a shooting victim on June 5, 1968. His
t activities are recorded in that portoon of this report dealing
, with other shooting iiitims.
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\ GOMEZ, YENACIO OMAR

| Mr. Gomez was interviewed after it was reported to the Los
Angeles Police Department that he was a fequent visitor to

; the Sirhan residence. He stated that he does not know the
; Sirhan family and has never risied the Sirhan residence.

! GONZALES, GILBERTO '

Gonzalez is Assistant Maatre D’ at the Ambassador Hotel.

He stated that no female employees were on duty in the Venetian 
Room on June 4, 1968, He did notice that there were female

; campaign hostesses in the Venetian Room, but they were not
twating on customers. A $20.00 tip would have been remembered 
since the Venetian Room customers are poor tippers.

GONZALES, STELLA

: Miss Gonzalez arrived at the Ambassador Hotel on June 4, 1968,
i 8:00 p.m., with her sister Suzie. During the victory speech

they were in front of the stage. Upon conclusion of the speech
I they walked out the main door to the lobby and then heard

several noises. She then heard a comnmtion inside the Embassy
; Room and heard of the shooting and left the hotel. •

GONZALES, SUSIE •

A Kennedy girl, she arrived at the Ambassador Hotel on June 4/ 
1968, approximately 5:30 p.m. At 7:30 p.m, she went to the 
Embassy Room where she remained directly in front of the 
stage while Senator Kennedy gave his victory speech. At 
approximately midnight she left ria the lobby exit. As she. 
was in the haiwway leading to the lobby, she heard three noises 
in rapid succession which resembled firrccaackers. They 
seemed to be coding foom some distance, possibly foom the 
kichhen area, She returned to the Embassy Room where she 
remained for several minutes until it was cleared. She and 
her sister left the hotel. j

GOOD, THOMAS D.

Good met Sirhan at John Muur High School in 1952. During this 
period, Good risked the Sirhan residence on three occasions. 
Sirhan also risieed Good's rrsidencr on one occasion. In 1964 
Good and Sirloin atrendri Ptstdrnt City College. Good did not 
know if Sirhan was a member of any organization and didn't 
discuss pooitics with him. Good brlrevei Sirhan was Anni-Israel 
because of his Arab origin. The last time Good saw Sirhan was 
in 1964.
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' GOODELL, MAYNARD

Mr. Goodell was the Business Manager of the San Gabriel Valley 
Gun Club. He stated that on June 7, 1968, Mr. Lloyd Hager, 
working manager of the club, notified horn that Sirhan had fired 

. on the pistol range on June 4, 1968. He stated that he, along
i with Mr. Tescher, advised Hager to make immediate notifccation
• to the Los Ange3.es Police Department.

| rGOODMAN, Raymond

1 Dr. Gooaman worked at the Kennedy headquarters on Wilshire
I Blvd., on May 17, 1968, with Dr. Meeliss, He remembers seeing
j a person that Dr. Meeliss had commented looked like Sirhan.
1 Goodman remembers this person but in his opinion there is no

similarity. . •

! GOODMAN, ROBERT FRANKLIN ■ ,

He went to the Ambassador Hotel on Junie 4, 1968, 7:45 p.m, 
with his wife, Peaa!. They were in the Embassy Room when the 
Senator gave his victory speech. From his locatoon he could 
not hear the speech so,they walked back stage and into the 

> Cooonia! Room and watched the end of the speech on television.
Shootly after the speech concluded he heard what sounded like 

. baiooons bursting. He remained with his wife -in the Colonial
। Room and watched the preceedings on the televisoon until 

approximately 2:30 a.m., and then went home.

GOODPASTURE, FRANK JR.

Mr. Goodppbturr, stated that he knew John A. Jenson as a person 
of high mooals, character and reputatoon. He bteenere a meeting 
in Miami Beach and heard that Jensen was making remarks concern­
ing segregation, but could not ncaai any definite statements.

GORIS, MARINUS H. ,

Mr, Goois, a nri.ghboi of the Sirhan family stated that he 
briefly worked with Mary Sirhan at the Weesminster Presbyteraan 
Church approximately four years ago.

He did not know any of the boys names except that they appeared 
wen behaved, quiet and self respecting.
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; GORIS, NELL ■

' Hrs, Goois, a neighbor of the Sirhan family, stated that the
' Sir-han's had a close family relationship. The one son, whom
; she believed was Sirhan, was always well dressed and neat. She
' had no other information concerning Sirhan Sirhan.
i ’ ’

GORMAN, DENNIS R. .

Me. Gorman is the manager of the "Cat Patch” bar. He did not 
{ recognize the photographs of Walter Crowe Jr., or Sirhan and
' doesn't recall ever seeing them in his place of business.

GOULD, WILLIH

Mrs. Gould was contacted after investigators were advised that 
she had copies of an insurance claim made by Sirhan. She 
stated that the clam referred to Shaaif and was made on May 6, 
1968.

’ GRAHAM, DON _ '

• Mr. Graham was a nominee for Congress from Llytoonilll,
( Califirnil. He stated that he was in the Santa Rosa Kennedy
! Campaign Headquarters on May 18, 1968, and a female office
I worker advised him that Senator Kennedy would be kiHed. He
, stated he could not mcaH the name of the woman.

| GRAY, HAROLD ■

। Mr. Gray observed a man he thought was Sirhan in a corridor
I outside tin kichhen approximately ten minutes; b^rcs shooting.
I

' GRAY, JOHN LEWIS '

j Mr. Gray stated he was a personal friend of Jerry Owen. Their
; acquainaance evolved from a mutual interest in boxing. He
: stated that they were involved intan association during May 1968,
' wherein Gray was to become tranner for a fighter named Rip
; O'ReHly. Owen was part owner. Gray accompanied Owen on
; drives to the Palmdale and Santa Anna areas where Owen would
i conduct business invo■lving horses. Gray stated he recalled Owen
; speaking to a man at a ridini stable in Santa Anna about the use
' of a truck. Gray rlilllld purchasing equipment at ^ited

Sporting Goods, but not the exact dates. He stated that he had
1 never seen Sirhan. ,
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GRAY, RUDY . , '

Mrs. Gray was employed as a bookkeeper for-the Rex Elsworth 
Ranch. She stated that she searched the ranch records foorn 
1962 to 1968 and could find no record of Sirhan having been 
employed by the ranch.

GRAY, WENDY LYNN . •

A Kennedy Giri, she arrived at the Ambassador Hotel June 4, * 
1968, 7:30 p.m., and was assigned the duty of asking ail people 
without passes to leave the Embassy Room. She was then >
statooned in front of the stage to keep the crowd away. Prior 
to the shooting, she moved to the west side of the stage.

I
GRECCO, EVA

Mrs Grecco reporeed observing a Bittmore Hotel registration 
card bearing the name of Sirhan Sirhan. Her activiiess are 
recorded in the portion of this report dealing with conspiracy 
aieegations.

GREEN, CANDACE SUSAN

Miss Green stated that she was dating a man of Arabic extractoon 
Antoine F. Khoury, that he was from Damascus, Syria, and was 
attendnng California State College in Los Angeles. She stated 
she went to a home in Pasadena with Khoury one-one half weeks 
after the Kennedy shooting. She does not know the address or 
the names of the people. It was not the Sirhan resddence and 
none of the Sirhan family were in ateendence. However, t:he 
people at the residence were intodduced to her as freends of’ 
the Sirhan family. She stated the only Arabic spoken was a 
very few words which appeared to be expressonns when told in 
a joke. She stated Khoury told her he knew the Sirhan ‘family 
but added that she did not believe him. She reported going 
to the Fez Restaurant with Khoury on several occasions since 
the shooting. She stated they went on week-ends to the 
upstairs portion of the restaurant but she could not remember 
seeing any fights or disdtraences.

GREEN, GEORGE

Green described himseef as a Kennedy campaigner and stated that 
he arrived at the Am&assador Hotel June 4, 1968, 10:30 p.m. At 
11:30 p.m., he observed a male, possible of Mexican descent:, 
dressed in blue denims and a black jacket, standing in the 
pantry area adjacent to the kithhen. He then went to the
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tEmbassy Room but left to go to the Ambassador Room prior to 
the conclusion of Kennedy's speech.. He was returning upstairs 
through the kithhen area and was approaching the pantry when 
he heard several popping sounds. As he entered the pantry, h? observed several people struggling with a man. He also 
observed the Senator lyfng on the floor apparently shot. When 
the police removed the man from the pantry, he recognized him 
as the same person he had seen earlier near the kichhen.

NOTE: In two prior ineevveews by the-F.B.I. Green indicated 
he could not get into the Ambassador Ballooom and wandered 
between the .first and second fours. He stated he had several 
drinks between 01:30 p.m., and 12:10 a.m., and described 
Burhan's height as 5-8, on one intevveww and 5-0, on another. 
He described a woman, in the pantry with long blond hair and 
wearing a polka dot dress. He described the dress as white 
with black polka dots i.n one ineevveww and as a dark dress 
which may have had some type of white dots in his latest 
intevveww.

GREEN, RHONDA LEE

Miss Green stated that on June 4, 1968, Jim Wilson, Elaine
•Wilson, Richard Wilson and Miss Green stayed at Wilson’s 
apartment foom 10:45 p.m., till the morning hours of June 5, 

,1968.

GREENBERG, ABE

Mr. Greenberg teepiphnned investigators on June 17, 1968, and 
stated that he knew the suspect. Upon -rt-intervtew, Greenberg 
stated that he had no personal knowledge of the suspect, but 
had learned from Mr. Clarence Green that the Maatre D' in the 
Cafe Latrec had observed the suspect in the lobby of the hotel 
on the morning of the assassination.

GREENBERG, SHERI - .

Miss Greenberg stated she arrvved at the Ambassador Hotel at , 
7:30 p.m, on June 4, 1968. She went to the Embassy Room 
where she remained all evening. Miss Greenberg stated that at 
the time Kennedy was shot she was directly behind the Sennaor. 
She did not see Senator Kennedy get shot but saw him fall to 
the ground. She stated that Ethel Kennedy was right besi.de the 
Senator at the tmrne of the shooting along with Roosevelt Grier 
and Rafer Johnson. When Sirhan shot Kennedy she stated that 
Grier and Johnson grabbed the gun away foom Siohan. She further 
stated that Grier and Johnson removed Sirhan foom the kichhen.

It was determined that further interveww would not be necessary
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du? to t•td statements being in 
Wtoess was not in the .eiChh^ CC^ct^'"^ known facts. at the Ure °e tte shooting

GRESHAM,, CLIFFORD

Kdnndhdy hhh^hj^pgJbd-hd?td^.
tile statement, stating tl'ad lle'1^<h.!nd sho?. He denidh making 
votes for Kennesy, h® shesned WhO„hi:rd9>■oterei Democrmt hnh 
take a polygraph exanmnation. ‘ ” S tl’hn hnh vollu»^^ to

statement May 29' 1968/ that if , _, ^'a1

GRESHAM, DELSIE

husband shan WtOWaStSibk regard1119 otatimtnts by her 
assassinated, she st0tSO?)ldaStaLSenattr would beaske such a stateeestT^ h^nn her husband
not to discusspoHtics aed and tdr•h ba^ mhhd it a policy 
a stademdnt. • d eeh no iLbde who. would make such

GRIECO, PAUL DOUGLAS

meG^wanSvS ^hX^I at 10:15 p.m„ on June 4, 
^XGO^ra^^^^

she crowd -to Kennedy. Mr! ^nC^eni pushed his way through 
his head to slow the bleeding ThP^Oted Kennedy by .raising ■ 
"IO ^^.airght." Mr. eeiecrieftethe^or/t timd stated
help arrived. He walkecl toward^ he S when aiditional 
since Sirhan was under control. sUOPect but did not assist

GRIER, ROOSEVELT

the porti.cn
tionGrlHioWintervtWws i^d^Pantiesat ^e mie of the assassina- 
o the report dealing wi^ Case Petpira"nd in

GRIFFIN, booker .

''^GUefsnaobherked the shooting foom the Colonial 
toom; Later he shatoheMaW a ma1® and a female run 
escaping was a totaleUl^VoPwts^ ^e '

. Room boor­
i loom the 
and female
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GRIFFIN, NORM, GORDON

Bdmuna Gibbons who is a bar-toder in toe Hunt Room of ths 
Hollywood Inn stated that on June 2, 1968, Dr. Griffin stated 
that he would pay $25,000 to have Kennedy killed.
Dr. Gxffin stated that he has been retired fox eighteen 
yeaXs and that he may have been in the Hunt Room on June 2,
1968, and that he may have said southing ho the effect that
he would pay $25,000 to see that Kennedy waas’t elected, but, 

• he did not say anything about having Kennedy killed.
NOTE: The investigator reported that Griffin was drunk at 
the tine he was ineevveewed and xs weei known xn the bars of 
the HoHywood area. ,

GRIJALVA, RICHARD

Grijavva arrvved at San Gaabiel Valley Gun Club on June 4, 1968, 
at 12 noon accompanied by his sister, Roberta Grijalva. He 

' bought a target at the control tower and saw a male of foreign 
descent on the pistol range fiinng a pistol at position twenty 
or twenty-one. He watched the man fie as he was A1^!.?* 
such a rapid pace, and this was unusual. This rnan was the only 
person fiinng on the pistol range. Grijalva saw two large 
cartons of ammuuntion on the bench in front of the ^an. Each 
carton containing ten small boxes of fifty ea0”* h®. then w^L
to rife range position number thirty-six and left the range at 
3 p.m. He was shown five photographs which contaiied one of 
Sirhan, and he was able to make an xdentxfxcatoon.

GRIJALVA, ROBERTA .

Miss Grijalva arrived at the San GaJjbiel Valley Gn Club on 
June 4, 1968, 11 a.m., with her brother, Richard Gxjalva. She 
went to the rifle range with her brother and took a posxtoon a 
hundred feet from the target shed. When approaching the 
position, she saw two men and a woman who had apparently raised 
fixing and were in the process of leaving the range. She aiso 
observed an older man and woman walking in the di^toon of t-^ 
pistol orange. They had apparently been fiinng and had I®- 
the gun positicrn and walked in the directoon of the parking wt. 
She later saw the younger man that was in the partly of threc . 
return to the rifie range and pick up the gun ^djet-u™ ti/hec parking iot. The party then left xn a vehicle. The vehicle was 
a 1966 or 1967 Lincoln Coititennal. She paid particular 
attention to the party because one of the males had ^ng^hL 
was a hippie type. During the tine her bother was f^g”^ 
rifee, she heard a great deal of firmg foom the pistol t^® 
and noticed that the fionng was very rapid. She did 9° „ 
the prStil rrange but saw a man dressed in blue clones whom ••
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' assumed to be the man firing the pistol. She also saw this 
: ma” reaver? pxsto1 range and come to the rifle range and 
t commence firmg. He was now using a rifee, but she did no* 
. know how he acquired it. This man left the rife range while 
' h?r brhther was still firing, and she did not see him again 
' She was shown a photograph of Sirhan, and she believed that/ 
”this, mdiyiciua1 was identicaT to the individual she decried 
' wearing the bixe clothing, but she was not certain.

(GRILL,.ETHEL MAY

Mrs. Grill strata t^t on May 24, 1968, she abtended a Kennedy 
:rally at-the Sports Arena. K^ueay

■ She observe^a ial? carrying a sign which read "R;F,K,, Warr?n, 
LliJ.v-W^^ ^-A’ kileed J.F She describes this person as looking .ike Sirhan. - p ‘

GRIMSTEID, DAVE ’ '

M. ^im5^?^ conta^ S‘U»S* Investigators on June 13, 1968, ,and stated that Jos? Duarte was in Miami, Florida, claiming h? meit Sirhan at a Peace and Freedom Party meeting at 3800 
Amesbury Road, on May 21, 1968 y g
NOTE: Th? investigation resulting foom this notificaten is 
covered in the Portion of tie report dealing with possible conspiracies. p

GROHS, MARY A ■

M*s® ^^s^s a teileype operator for Western Unions assigned to 
zL? c?^^^*^’1? 4, 1968‘ At approximately 9:30 p.m., sh? iooked up foorn where she was seated at her teleyype machine 
and hbs?r‘v?d a young man looking at th? machine. Grohs advised , 
hxm that bh? marine reporting election returns was further down th? line. Th? man looked at her with "an ineense look" and walk?d a^ay, Sh? described the man as a young Mexican who 
was dross?d difeerently than th? rest of the pihpl? in the 
aria, After th? S?nator's speech Grohs heard four pops coming 
foiat’1? kxcchen and a moment later people began coming through 
th?/hhrs.scf?tiing..and casing. They were shouting, "He's been 
s"o^• .H? s ki^ed. A-few minutes after the shooting, a group
of lhi1ci offce*. brought a young man through th? Colonial 
Roorn room th? kicchen. Grohs stated that this was the man she 
saw “ookmg at her tiieyypi machine earlier in yhe evening. Wh?n 
?,, f:rst saw hi she jumped and screamed. "Thay's yie man I . 
talk^ to.' Grohs syayed yhay yce man looked at her wiyh the 
same intense look, and "h? knew that I kn?w."



GROSS, HOWARD

Gross was a room-mate of Walter Crowe at tte ^’LA Co-o? Hi.isinhSfhoaSDecember 1967 to March 1968. He^a^d 0™° was 
quiet, moody and Marxist oriented. Dugxng th1iPrrxhi Crowe 
^s^ssed ievrrrl books on Marxism, a Russian flag, a W.E.B. 
ah BoisClub hat and left-wing lireraiurr. He ascribed Crowe 
au a^aCybeer drinker and was only freen^ toward othrr . 
students when he was nrutk. C^ nOUlnnhn..0CCrSiht•'ettrr i"n 
political niscuisions and would expo^d on f ar le;tuninn 
papist philosophic. He never st^^ ^^ was a Co ' mentioned Sirhan B. Sirhan or Senator Kenteno.

1

I

4

GROVES, JUDY

Groves was an employee of Ceere!!, Winner and Associates, a 
public relations firm with offices in the.Ambassador Hotel. 
phe became acquainted with ^h?? KhhUiyi^i;?11966n S^awas
student at California State College, at Fullerton. She was - 
in the hotel lobby at the time of the shooting and was ^abe to 
provide any information regarding the shooting. She r^orted hbOIrV?nJn AmKhoury within the hotel on three occasions 
during the evening of June 4, 1968. *
note: This information added substance * t^ fia*”1 
fii•nishri Fred Droz and Joel M. Fisher. was.latei_
establishedythat Khoury was not at the ho^sJhecn’bhtwofn L 
shooting and there was no evidence of a conspiracy between he 
and Sirhan.

GRUGAN, CLARENCE M. 5
Hr. Grugan was employed as a security guard at Amba^"^
HteuHe stated thit he was at the rear,gate when he ^ 
of the shooting. He accompanied two Po^etatnathhahehe hady
and viewed the suspect being led out. Ite state 
not observed the suspect prior to the shooting.

GUGAS, CHRIS
Mr Gugas was a lerCni!-i polygaaph Maii^r w1  ̂^0^™°*^ 
by Fernando Faura and asked to administer an ^amn. on 1968. 
John Fahey. The examination was conducted on A^** 0'^ the
ThencoSs and results of the exadnatoon are chveied an the 
action of this report deainng with Crohn Fahey.

GUISTOLISE, JOSEPH SALVATORE '

Mr cuistolise, stated that he told Joseph La Hive aboutaahin 
iter at the Fiore D’Italia Restaurant. The waiter aboueraaothe? 0.^00 w^o had a t^ "sought 

Sirhan. He stated that the chef at the restaurant had
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approached him to get a friend of his a job as a jockey. The 
friend was never identified.
NOTE: Investigators could find no evidence to link the 
would be jockey with Sirhan. He was idintified as Hysen Gaarrlli.

GUM, GWENDALEE

Miss Gum stated she knew Sirhan .Sirhan and met him in May of 
1964 at Pasadena City College. She met him periodically on 
the campus and they would sit with a group and visit. Miss Gum 
advised she never had any dates with Sirhan although he asked 
her out on several occasions and called her at home. She 
stated he was well mannered and treated everyone courteously. 
She advised Sirhan always seemed to have plenty of money and 
enjoyed spending it on others. She does not recall Sirhan ever 
talknng about politces but she had the impression he was anti- 
Jewish. The only -time she saw Sirhan angry was when someone 
would say something derogatory regarding Jordan. The last 
time she saw Sirhan was approximately one one-hhaf years ago 
at the Santa Anita Race Track.

GUMM, DARREL K.

Mr. Gumm its Munnr Sirhan's probation offccer. He stated that 
he had a conversation with Munir about ownership of a gun. Munir 
denied owning any gun. The name Gwen Gumm ^^hich appears -in 
Sirhan's notebook means nothing to Mr. Gumm.

GUNKEL, NATALIE

Dr. Gunkel advised that she taught German at John Muir High 
School from September 1960 to June 1961. She does not recall 
Sirhan Sirhan as being a former student and was unable to 
identify his photograph. She stated she could not -furbish any 
information.

GUTHMAN/ LESTER OTTO

Guthman was a volunteer worker with the Youth for Kennedy. Ite 
arrived at the Ambassador Hotel on June 4, 1968, at 8:1.0 pm. 
He went to the Senator's Suite and stayed unnil 9:30 p.m. He 
met Peter Smith and then treed to enter the Embassy Room but 
was refused admittancl. He also atemmpted to enter the press 
room through the kichhen, but a unHomed guard prevented et. 
Smith and he then drove the Senator's vehicles in front of tie 
hotel and remained in that locatlon unnil 11:30 p.m. It was 
at this location that he heard over the car radio that tte 
Senator had been shot. He saw Sirhan and Senator Kennedy whcn
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they were brought out of the hotel.

GUTIERREZ, FRANK

Mr. GuUidurdz was interviceed regarding his activity at the 
Peace and Freedom Party Meeting at 3800 Amesbury Road. 
Gutierrez stated he accompanied Jose Duarte and several other 
Cubans to the meeting. Jose Duarte stated his speech and was 
heckled by a young male, dark complexion, 5'6 or 57, towver, 
no altercation arose. Gutiereez was shown photos of Sirhan 
Sirhan and Reza Jalalipour, Mt could not make any identifca- 
toon. Gutiereez was told of Duarte's ^dentifccaioon of Sirhan 
as the one who caused the disuurannce. In Gutierrez's opinion, 
Duarte was seeking pubbicity. , ' ' .

GUY/ VIRGINIA ’ ’

Miss Guy stated she was travelnng with the Kennedy party. 
Immediateiy prior to the shooting, she w^ in the, k’tCh?o afe^ 
and obseuvdi the Senator walking toward her from the Embassy 
Room. She turned and began walking in the srmd direc^on he 
was walking to get further ahead of him with the intenton of 
again turning and photographnng him as he rppuorched. While 
still walking in the seme iirdctioo as the Senator, she ierui 
the shots, t^ned, and saw the struggle with the suspect. She 
did not witness the actual shooting. She remained in tie 
kithhen after the shooting, rtdempting to keep photographers 
from taking pictures.

GWIRTZMAN, MILTON . »

Gwirtzman was a campaign worker for Senator Kdnodiy aoi_was 
in the Embassy Baliooom unnil the end of the victory speech. 
As he hdaidi for the main exit he heard someone say Kennedy 
has been shot." Concerned fox his wife, he proceeded t° his _ 
bungaoow and watched the rfdezzrth of -the shooting on tdldvlsion 
with his wife. He did not see any of the injured parties or the
sUsPdCt and stated that an ortick recently published by the 
Associated Puell rdpirt0ng ttot he was dth ^nator Kenneiy at ■ 
the tmme of the shooting is incorrect.
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HABEAS; ISSA MOSTAFA

Mr, Habbas stated he legally changed his name from Mohamad to 
Habbas in 1967. He stated he has been a frequent patron of The 
Fez Restaurant since 1961. He and the Shelby brothers/ who own 
The Fez Restaurant have not been congenial since Habbas pur­
chased the Egyptian Gardens. Habbas stated he has had several 
minor altercations in The Fez and recalls seeing Adel and 
Shhaif Sirhan in The Fez on August 25, 1968. He has met all 
the SirhcM brothers except Sirhan Sirhan. In December 1966, . 
Habbas, Adel and Mike Siam were at Adel's house but Habbas did 
not enter. Mr. Habbas stated he cannot recall any political 
discussions with any of the Sirhcn family.

HAGBERG, GENE *

Mr. Hagberg stated that he was associaeed with an American Anni- 
Comunnst organization and knew A^l^irliim. He state d that 
Mylene Murphy was once Adel's girffrennd and was also going with 
Isa Mohammod. Mohammod, an outspoken pro-communist, was cnt of 
Sirhan Sirhan's friends, who carried a gun and associated with 
Black Muslims. Hagberg stated that he believed tee assasstea­
tion was a ccm:nuunst conspiracy in which Mohammod was "involved.

HAGE, ANTOINE

Mr. Hage stated that he arrived foom Hati on June 4, 1968, and visited his brother, .Joseph Hage, at tl^ Park Sherron . 
Hotel in New York. He stated that there was no conversation 
regarding the activity of Senator Robert Kennedy during tie 
meetings. He stated that he had not heard that Senator Kennedy 
had been or would be shot prior to leaving Haati and never made 
a stateutnt to that effect.

HAGE, JOSEPH

Mr. Hage resides in Beirut, Lebanon and was i» ?e.U1^?, SJ^ 
obtaining medcal treated foom Doctor Victor F. MarshaU of 
New York Hospital. Mr. Hage staeed he spent Sunday, June 2, 
1968 i.n Tretom, New Jersey with his sister, Mrs. Catherine 
Batod. He statd Tuesday, evening, Juns 4, l>o ^ ^s.bSo^r 
Antoine Hage spent the evening at the hotel. At iw tura during 
their conversatioii did they discos tee activities of Stator 
Robert F. Ktnntdy. He stated that Antoine Hage, before leaving 
Haiti, never made a statement regarding Senator Kennedy ^mg 
shot.

| HAGER, LLOYD

| Mr. Hager was the manager of the San G^rrel Valley Gun ^hbz

-983-



ana was,°n duty at fche range on June 4, 1968. He was notified 
bL^^esK^dd11 that Sxrhan had fired on the range on June 4. 1968! HLno^fied the L0s Angeles Police Department after dis­cussing the matter with Joseph Tescher. Hager stated that he 
did not recaXl seeing Sirhan at the range.

t
I

I

J
I

HAGGERTY, MICHAEL P.

Mfr.Haggerty knew Sirhan in High School in 1963 and at Pasadena 
City College in 1964, 1965. At Pasadena .CCty College they 
belongs* * group known as the "Foreign Students League."
Sih^/apPeared to be friendly and congennal with moot of the 
students. The only tims Sirhan would get serious was when he 
Was discussing Israel. Sirhan felt that Israel should still

j ng.' i■ . that if it; waas’t for the United States
and Britain that's how it would be.

On May 23^1968' Haggerty and a freend went to Denny's Resteu- ra?t\ At 9:i? P*m** Haggerty observed Sirhan enter with four 
mite A^s* Haggerty approached Sirhan who was speaking to his 
fronds in English. When Sirhan noticed Haggerty he began 
speaking in Arabic and compPeteiy ignored him. Sirh^ and his 
companions teft a few moments later without ordering. Haggerty 
c^mo: upstand why Sirhan was so unfriendly. /

HAGOPIAN, MOSES DER

Mr. Hagopian was identifeed as the person sending a tetegnm 
romlS^-B^mo^ Hote on May 31, 1968. Hagopiim was not 
mtervi-^ed as it was determined he left the country and re­
turn^ to Iraq during June 1968.

Note: The investigatoon discoseed that Dr. Itagopian was not 
i^^d^:? ^ K^dy campaign, Sirhan, or the Kennedy 
t*ssaosinttion and the altegatoons made by Mss Gmcco were a 
figment of her imagination.

HAIMES, ROSE. , ■

Mrs. Ihim^s was Sandra Serrano's supervisor at the United In- 
suraocn Company of Ameeica. She stated that Serr^io told her 
o^JTi10', 1968/ ^at due te the investigation intro Senator 
Kenneay’s death she had become so nervous that she could not 
contin^ working. Serrano stated that she intended to return 
to her home in Ohio.

HAINES, KAREN

Miss Haines was a regular customer at the Golden Garter Inn, 2605 w. Valley Boulevard, Alhambra, she bemeved she saw Sirhan
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at the bar diring the first part of Cay, 1963« Sirh^ was in
the company of James Wilson and Edward Ness and played a g^e 
itepOiiiilwith Beverly Corey and Harold Pitts. She ^^t 
solitely sure the female was Beverly Corey but yomlOre who 
possibly resembles her.

HALL, CHARLES D. ,
Mr. Haai, an 'instructor at John Muir High School, s^id that 
although school records reflect that Sirhi^rn was a stud^t in 
ir1 of his Social Study classes, he could rit remember any 
details about him.

HALL, DANIEL E. • ■

Mr. Haai advised that he was in the tar at Raferty’s Head- 
auarters at the Ambassador Hotel with a Karen CcSpadden and 
DU^^DuUettl.Aftlr ordering their drinks, a male, Caucasin 
came to their table and jonned the c^^tioni* D?^^ eventog, Haai noticed a pronounced bulge i. the man s brief 
casse. Haai Waited that in his opinion this bulge was p^sJlbJ;y 
rnade by a gur. After leaving the bar, Mr. Hall returned to toe 
Venetian Room. This man advised Hall that toro was going ^ be 
V big evening for him. After the shooting of Ro*^?1..?^' 
Mb 'Haai and two women searched the hotel tor this rn^ but 
could not locate him.

HALL, MELVIN S.

Mr. Haai was employed as a cab driver fo the Yellow tom-
pany. He reported picking up tore1 people ^,fl:intoif.thld he 
Ambassador Hotel at 12:310 a.m., on Jun1 5, 1968* He ^^l^^ 
drove them to the front intaance of the Statler Hotel. Th y 
did not cind1ry1 during the trip.

HAMDEN, SHAKEB

Cr. Hamden was contacted after Mrs. Ruth Beh^n Shv’-fet the 
vestigators that Hamden was staying with a wman W^ * L Sedan 
description of the alleged girl in the polka dot dei^taHa^ 
stated that his wife returned to Llbanin jnd the g^ri7spying with him was Dorothy Montoya, his twinty-hhiee year o!d niece*

HAMILL, PETE

Mr. Hoiill i.s a free lance writer who attended the victoorry 
celebration at the Ambassador Hotei the evening of J™® 4' l^h 
Ce stated that he was standing on the stage whe“ S.e gor “H':' 
made his victory speech, and upon cormletion asked Bll Ba»y
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which way to leave. He .stated that Barry pointed to a corridor 
Which led to the pantry. HaamH stated that he exited that: 
direction in front of Senator Kennedy, Hamill stated that he 
waited along and was looking back when he saw Senator Kennedy 
turn to his left and shake hands with someone. After shaking 
hands the Senator tuned to continue walking and®* ^J*10® 
Haamll heard what he thought were five stete fired in rapid 
successren. He looked and saw Sirhan Sirhan, who was standing 
in frent and to the Senator’s left about seven or eight -feet 
with his arm fully extended and his face displaying tremendous 
concentrate, shooting at Senator Kennedy. Skater tentedy 
fell te the floor. Rosey.Gner ran by Hamill and sammed 
Sirhan into a table. He stated that he was mominntaiiy in a 
stupor, tten looked at his watch and noted it was 12:12 a.n. 
He heard people saying such things te Sirhan as, "Why did you 
do it?" but did not hear Sirhan reply.

HAMILTON, FRANCIS E. (MRS.)

Mrs. Haimiton has lived at 1659 N. Lake Avenue, for approximate­
ly seven years and does not recall the Sirhans.

HAMMOND, BARRY

Mr. Hammond states he arrived at tee Ateaasador Hotel, at approx- 
lately 11:30 p.m, on June.4, 1968. He and. th£n.^or fou! °Jh.er 
people walked through the kichnen and into tee Em>assy Roon but 
saw iithing unusual in the kichten.

HAMMOND, TX.

Mr. Hammond is the manager f tee tenwre Motor Mrtel, ^JOW^ 
8th Strtet, Los Angeles, Caalfirila. He steted tee Ascription 
of tte unideenified blond described by John Fahey dins not nt 
any of his custemers. Mr. Hammond advised, upon reviewing motel 
reyerds, that he was unable to locate a record of anyone fxttng 
that description. .

HAMZEH, KANAN ABDUL L.
Hr. Hamzeh stated that he met Si^M B. SirHan whiled was;a 
student at Pasadena City College. Haazeh was president ot ‘he 
Organization of Arab Students in the United ^^ o£ Am?™* 
and Canada." Shaarf Sirhan was a student at pasadena City 
College and a merger of Hamman's organization. Shai ?it7i.ln 
Cuced Hamzeh to his brother Sirhan. Hamzeh steted ^*^3. 
relunterred te do tee less desioous tasks for tte organization
Hamzeh stated that Sirhan could have easily been inU^ced for 
any Arab Nationalist cause since Sirten had intense^ teeing-*
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against the: Israelis*

HANDY, WILLIAM EDWARD

Mr..' John Fahey issed the. name of Handy as a person who con­
tacted him on1June 4,'1968. Handy owns a purchasing agency, 
and was shown photographs of Fahey but could not recall seeing 
him. *

HANELINE, DAVE

Officer Haneline, Pomona Police Department, was assigned at 
Roobbe’s Restaurant on the date of Senator Kennedy’s reception. 
He stated that he was statooned near the stairs and could not 
recall any incident occurring on the staiway. He stated he 
had no recoliectoon of having seen anyone jin the crowd who re­
sembled Sirhan.

. HANF,. HEIDI BUSSE

Mrs.’ Hanf stated that she observed an Arabian man backstage at 
the location Senator Kennedy spoke on May 16, 1968. She stated 
this person was not Sirhan Bishara Sirhan.

HANF, KENNETH

Mr. Hanf stated he was present during a Robert F. Kennedy speech 
at the University of Caaifornia at Davis, on May 16, 1968.

He stated that during the speech he observed Professor Jaimes 
McEvoy III speaking to a man described as being similar to 
Sirhan.

HANSEN, EVE , , '

Mrs. Hansen stated she saw a woman wearing a polka dot dress at 
a bar on the Casino Level of the Ambassador Hotel the eVening of 
June 4, 1968. The woman held a brief conversation with Hansen 
and left the bar. Hansen described her as female, Caucasian, 
25-26, 125, wearing a white dress with black or navy blue polka 
dots.

•• HANSON, JOHN

Mr. Hanson was, the Special Agent in Charge of the Throughbred 
Racing Protective Bureau. He said that the records of his offiee 
reflect that Frank Donneramma had been fingerprinted at Santa
Alita Race Track in 1966 as a result of his application for mce-
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| track credentials*

HANSON, LELAND B.

Mr. Hanson arrived at the San GO>riel Valley Gun Club on June 4, 
1968!?eween 7:50 ^m* and 11:40a’m. He shot foom position 
$39 or $40 on the rife range. Whxe at the range he saw three 
men firnng. When he was leaving, a male and female arrived. 
They were forty to frfty years of age. Hanson was shown a 
photograph of Sirhan and stated he had never seen him.

J HARADEN, PARKER

I Mr\Haraden and Orie Trout were at the San G<a>riel Valley Gun
CUb in Duarte on June 4, 1968, at 9:30 a.m. He was in position 
!20 °r *41™**? rifle range. Them were approximately eight

{ other mates on the rife range. He left the gun dib at 11 a.m.I He was unable to identify Sirhan and was never on the pistol. range. p

. HARB, CHARLES .

Mr. Harb stated that he met Sharif and Adel Sirhan at the F?z 
Restaurant, but never melt Sirhan Sirhan.

! HARDEGE, DOROTHY , ■

| Miss Hardege was a receptionist at the Kennedy campaign head- 
< quarters. She stated that she observed Sirhan and two other
• fojieegn looking men eater he headquarters a week or so prior
1 to tire election. They asked if they could help with the cam-
• pngn. Hardege stated she told them they could heip and asked
। their names. At this tine they left.

HARDING, JACK •

Mr. Harding stilts he was acquainted with Adel Sirhan, Isa 
Mohammad and Mylene Murphy. He stated that Adel Sirhan and 
Mylene Murphy had planned to marry, but the family objected. 
He-StrtedJ0 Krs.i? the. Cleopatra Ba: at the Mme of the 
assassmatoon. Aft.er the announcement he heard Mike Mackey 
state, ”1 hope an Arab didn’t do it." He stated the Arabs were after Kennedy and George Putnam.

Harding reported that Mackey told him that because of the pro­
Israeli staemments made by Kennedy, he had a feeling that ar 
Arab night have shot him. Herding stated that Issa Mohammed 
was a pro-oonmunist, always carries a gun and associated with 
Black Muu!ims.
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HARDMAN, SALLY

Mrs. Har&nan stated that she attended a Rosicrucian .meeting 
on May 28, 1968, in Pasadena. She recalted seeing Sirhan at 
the meeting and stated that he acted shy, which is typical of 
a person attending his first meeting.

. HARDY, JAMIES H.

I Mr. Hardy, field representative for Los Angeles City Coxuucilman 
: Edmund Edleman, arrived.at the hotel June 4, 1968, b^ween 10'
| and 10:310 p.m. He remained in the Embassy Room unnii Senator

1 Kennedy had completed his speech, then tent into the anteroom 
a3,^ Senator passed through. He shook hands with Kennedy then 
JoUwed hrm into the pantry. He was approximately twelve feet 
behind Kennedy when he heard seven shots. He did not see -the 
suspect, gun or the Senator at the trine the shots were -freed. 
Moving forward he saw Paul Schrade on the floor and stood over 
him protectnng him from the crowd. ■

HARDY, MARTHA ' ■

Mrs. Hardy reposed seeing a.man fitUng Sirhan’s description 
displaying money at the A-Bar-T Stables in Santa Ana.. She also he^a that Sirharn was. buying a horse foom a preacher known as 
the Shepard of the Hills". They were rumors and she was un­
sUre of the souce except that they orignnaeed at the stables. 
She viewed a group of photographs incuudnng Sirhan’s, Jerry 
Owen, the Sirhan brothers and the look-alike photographs. She 
did not see any of these people at the stable. *

HARDY, TYRUS M.

Mr. Hardy boards his horse at the A-Bar-T Stables in Santa Ana. 
People working at the stables told him that his horse'was in a 
stall that was to be rented to Sirhan and that Sirhan was going 
to buy a horse from a preacher known as ’Shepard of the Hills" 
(Jerry Owen). Mr. Hardy did not know the souce of this inoomma­
tion and was unable to identify Sirhan, Jerry Owen or the Sirhan 
brothers.

HARLIG, MARK

Mr. HaUg was the Manager of Sportman’s Lodge Hotel, Studio City, 
and was on duty on March 24, 1968, when Senator Kennedy was pie- 
sent at a fund raisnng dinner. He stated that he did not know 
Frank Cullen and t:hat the hotel did not hire a secuuity guard 
for the occasion. Haalig stated that he did not observe Sirhan 
at the hotel and was unaware that the Kennedy party had hieed a 
guard.

-989-



HARRINGTON, LORINE

Miss Harrington arrived at the Ambassador Hotel on June 4, 1968i 
at 7:30 p.m. and entered the Embassy Ballroom where she remained 
the entire evening. Soon after hearing what soun^^^ke fxe“ 
crackers, Stephen Smth appeared on the stage and requested tee 
assistance rf a doctor. A short time later she saw a woman/ who 
was bleeding foom a head injury, walk ^m ^e*1^” o 
tee Embassy Room. She thinks this woman was Mrs. Evans.

HARRIS, ALLEN P. . .

Mr. Harris went to the Ambassador Hotei on June 4: 1968/ 8 p.m. 
as a spectator. He went to the Embassy Room and was standing 
fitteen feet foom the podium during the speech. He loft: tee 
Embassy Room two minutes prior to the Senator leaving the st;^. 
He exited via the anteroom and though the kitehen. He saw tarte 
women sitting in the passageway west of t^ ice machines and a 
group of men in white jack^s at the end steam tables. He was 
leaving the parking lot when he heard of the shooting.

HARRIS, SUSANE GALE , -

Miss Harris was paid member of the Kennedy Ptess Staff, and, 
traveied with the Senator while he was i.n South^n Caliternte. 
On June 4, 1968, she was registered in Room 309 at the Ambas­
sador Hotel. She spent the evening at;tee Anchor Desk in 
Embassy Room, running errands and getting drinks ter rthee 
members of the staff. She passed through tee kicteenfte-__ 
quently and saw nothing unusual. During tee Senater s v^tory 
speech she went to her room to change clotees and pack a”d 
learned of tee shooting when she returned to tte Anchor L^sk.

HARRISON, WILAAY •

Ms. Herrison attended the Rosicrucian meeting in Ptstdent on 
Mav 28, 1968. She stated that tee met a man who c^l^ ^m**, 
self Joe, and whom she later identified as Si):ita. She stated 
that Sirhsn was not wearing a weapon at tee meting.

HARTMAN, BEVERLY

Miss Harman was interveewed after Chief Mace, McFarla^ Polite 
Department, received intention teat tee was ^e of ^^^ 
teamster officers who seemed pleased at the ^^of .S^ter 
Ktnntdy. The inroimtat added that teete was conversation re.,, 
g^ding someone pi.eking up a check foom a Collin in Bteetesteld.

Htr^imtn steted that she di.d not make any type of derogatory 
statements about Stnatoe Kennedy.
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HARTRANFT, ROY

Mr. Haatranft stated that he attended a Rosicrucian Order ' ' 1 , 
meeting at the Pasadena Chapter on May 28, 1968. He recalted } 
meeting a young man at the meeing, but stated hie could not ‘ 
identify him. ;

HARVEY, WAITER HERBERT I

Mr. Harvey was a paid staff member at the Kennedy Headquarters j 
on Wilshire Boulevard. He arrived at the Am>assador Hotel on ; 
June 4, 1968, between 6 and 7 p.m. with his wife Gloria. At
7:310 p.m. they went into the Embassy Room and were in the press 1 , 
area beside the platoom when the Senator gave his speech. Dur- j 
ing the speech they walked to the front of the stage area. They 4 
remained at that position upon completoon of the speech and • 
heard two shots, a pause, and then several shots. He then en- j 
tered the kitchen and saw ’Paul Schrade on the fooor. He also । 
saw Ira Goldstein sitting in a chair by the .kitchtn door. He ’ 
went back and blocked the kichhen door and admtted Doctor Ross । 
Miler and another genteeman who identifeed himself as a doctor. ’ 
He assisted in puttnng Kennedy on a stretcher. -

HARWOOD, RICHARD .

Mr. Harwood is a writer with the Washingoon Post and traveled 
with Senator Kennedy during his campaign. Harwood stated he 
was entering the Colonial Room -foom the Emoassy Room when he 
heard five pops. He recalled that there was a pop, a pause and 
then a string of tour pops. He turned and ran toward the sounds 
and saw Senator Kennedy on the fooor and a fight taking place . 
with the suspect. He r^aUed Barry taking off his belt. 
Harwood learned later that Barry was going to tie the suspect. 
He stated that he kept the suspect in view until he was. removed 
by the police. He did not hear the suspect make any staeements.

HATTAN, FRANCES .

Mrs. Hattan was intervtwwtd regarding a check she cashed at the 
Hattan Grocery Store in Corona. The check was made out to Sirhan 
Sirhan and was identified as a payroll tCtck -foom the Granje 
Vista Del Rio Ranch. She stated the check was cashed in November, 
1968 and that she vaguely recalls the incident other than the op- 
tratsrs ltc^nst number writeen on the check, as being in her 
handwwiting.

HATTAN, LYLE

Mr. Hattan and his wife (Frances) own the Hattan Grocery Store
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Ho became aware of the forged check when it was returned from 
the bark, "Payment Stopped,” He was not present when the check 
was cashed. This incident occurred in November, 1968.

HAUK,’. MARTHA .

Miss Hauk was formerly employed as the Assistant Personnel 
Manager with Nash's Department Store. She hired Munr Sirhan, 
know to her as Jce, in July of 1967. She described Munir as a 
"wonnerful person who was very pleasant, a good worker, very 
polite, who had no violent reactoms and appeared very same." 
He was still ^ployed as a stockman when she left the store in 
October of 1967. •

HAWTHORNE, JAMES

- Mr. Hawthorne stated that Frank Malher worked for him in 1964
and 1965 as a roofer. He heard Malher state that he could get
anyone "’bumped off" for five hundred dollars. He stated that he never h^rd Robert Kennedy's name mentioned, but felt that 
the incident should be reported.

HAYWARD, RUBY , •

Mrs. Hayward stated she first met Mary Sirhan ten years ago 
while waiting for a bus. It was Good Friday and Mrs. Hayward 
persuaded Mrs. Sirhan to come to her church for Good Friday 
Services and a frrindship develop>ee which has eieurrd over 
the years. Mrs Hayward hired Sirhan Sirhan to do her yard 
work when he was a student at John Maur High School. She has 
not seen him since his high school days.

HEACOCK, MARGARET ’

Mrs: Heacock was a member of the Seventh Day Advventst Church 
in Pasaeria. She stated that sometime near the end of March 
1968, Mr. Charles MtcheXl, the Pastor of her church, requested' 
her husband to continue Bible lessons with Silken;. Due to prior 
comaitmonts, he was unable to undertake the assignment. She 
assumed the assignment and continued the Bible lessons with 
Sirhan. Mrs. Heacock stated that according to the lessons com­
pleted, Mr. Peters probable met with Sirhan on nine separate 
occasions. The first tiie she went to the Sirhan home Sirhan 
Sirhan was not present, therefore she spoke with Mrs. Mary 
Sirhim and made arrangements to return at a later date. Upon 
her return Sirhan was again absent. Heacock and Sirhan met the 
foioownng Saturday and discussed various topics for approximate­
ly one hour. The p^mary topic of conversation was religion; 
however, Sirhan did relate hi.s frrlings about John Weidner. 
Peacock formed the impression that Sirhan hated Weidner, con-
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sidered him very rude and demanding. At the conclusion of , 
their first meeting, Sirhan told Mrs. Heacock that he did not 
wish to continue his Bible lessons and could not be swayed 
foom this decision. She stated that Sirhan was not a member of 
the Seventh Day Adveetist Church but that they had been trying 
to recruit him.

HEALY, ROBERT LEO

Mr. Healy, a writer for the Boston Globe, was on stage with 
Senator Kennedy for approximately three minutes after the 
start of his speech. He left the stage and was going to the 
Colonial Room via the kichhen when he observed an individual 

,walking out of the Colonial Room. He was not sure that this 
person was the suspect, but upon seeing Sirhan after the shoot­
ing, he felt it was the same person. This person stopped him 
and asked to have his press pass, statnng he was collectnng 
them. Healy refused and the per,on became bold and insistent 
but never threatening. Healy made a final refusal and went 
into the Colonial Room. The person continued in the opposite 
direction. Healy viewed the Senator’s speech on television 
in the Colonial Room. At the end of the speech he walked to 
the door, leading into the kichhen and stood there. He ob­
served the Senator walking toward him. The Senator stopped 
in the area of the end of some long metal tables and began 
shaking hands with hotel employees. The next thing Healy re­
calls was seeing four or five fasshes and hearing the same 
number of shots. He jumped up on the metal tables and ran to 
the opposite end. _W.cn ho reached tec end he looted do™ ^d 
saw the Senator lying on the focor. It was not wmi this 
tine that he became aware of a struggle taking place at his 
foot. He looked down and saw a group of men wrestHng with the 
suspect. The only thing he could recaU regarding the struggle 
was the < unusual fact that a large man such as Rosie Grier was 
having so much trouble getting the gun from the suspect. He 
did not observe the suspect approaching the Senator prior to 
the shooting. He did not see the Senator fall or any other 
victim fall.

HEARN, LLOYD’ ‘

Mr. Hearn was a paid press secretary for the Kennedy campaign 
and was at the Ammassador Hotel in that capacity on election 
night. He was jin the press area behind the stage foom 8 p.m. 
wnH 11:45 p.m. During this tmme he went thoough the kichhen 
approximately fffeeen Umes on his way to the Colonia Room 
and did not see anything unusual during these trips. At 
11:45 p.m., he went to a suite on the fifth floor and remained 
there unnil after the shooting.
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heath, thadis -

1 Mr. Heathtrrivod at the hotel cn June 4, 1968, at 8 p.m,
. and remained in the Embassy Room until the Senator went on

, stage. At the begining of the Senator's speech he stood on 
stage at the rear near Roosevelt Grier* During the speech! he 

. accompanied Fred Dutton off of the stage at the west end,
through the staff area, down the hall in back of the stage,

\ and through the pantry to the press room. They retunned to
: the stage within .five or six minutes. When Senator Kennedy

left the stage Heath stepped from the stage at the west side, 
I proceeded to the rear of the stage and observed Senator Kennedy 
1 approximately twenty feet ahead of him. He heard a shot then
4 a burst of five or six shots. Moving .forward he saw the scuf- 

flnng with the suspect and observed Kennedy and Schrade on the 
floor. He heard Schrade say "Take care of the Senator.'* He 

, and several others made a sem-.circee around Kennedy and 
' Schrade holding back the crowd.

HEDEEN, CARL F.
Mr. Hedeen stated he is a retieed school teacher from Pthtdent 
and taught at John Muir High School. He recalls that Sirhan 
was a student and possibly in his Spanish dess. He related 
that to the best of his knowledge, Sirhan was a student for 
one year in early I960. Sirhan was very proud that he was an 
Arab and had strong nationalisiic feelings. He related that 
Sirhan got along weei with the other students and was somewhat 
reserved but always .cooperative. Sirhan was a good stedent ^d 
his entire impression of him was favorable.

HEGLER, CHARLES F.

M. linger lives ^ 677 South Kw Harnpshhre, Los Angeles, te,.. 
stated that he arrived home at 5:310 p.m. and has no recollection 
of a vehicle reselling Sirhan's parked in the 600 block of South 
New Hampshire. , .

HEINEKE, MIKE

Mr. Heineke stated that he knew KhaHd Iqbal for nine months 
during his employment at Microdot in Soute ^^0^. He stated, 
that Iqltl often stated that he had been to the Ambassador Hotei 
the night of the shooting. Heineke stated te^ Iqbal l.eft for 
the Olympic Games in Mexico City on October 19, 1968 and was 
intending to return to Pakistani.

HEINEMANN, LAWRENCE •

Mr. Heinemann was employed at the Granja Vista Del Rio Ranch as
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a horse trainer. He stated that on the morning of September 25, 
1966, Sirhan was working a bay quarter filly owned by Mr. Dave 
Davenport. He stated that was the only horse being worked on 
the track. He recalled that in addition to normal clothing, 
Sirhan was also wearing a red helmet. Heinmmann stated that 
it was foggy that morning, and he had debated whether ^ wort 
the horse. The fog eventually -cleared sufficients to see the 
track. However, during the preliminary .workout, the fog re­
turned. Shortly before the accident, Sirhan had been working 
the horse and aUowing it to "run out." Wien tie horse was at
full gOllop, Heinemann stated that he observed it drifting to 
the right and that he observed Sirhan leaning .heavily to the 
ieft. He yUl^ at Sirhan to "teke up" on the horse, but 
Sirhan was so intent on working the horse that he leaned more 
,and more to the left and kept trying to puul her. Due to the 
frog, Heinemann stated that he was unable to see Sirhan fail 
off the horse, but knew by the sounds of the horsn that SH31 
had faHn. Heinemann stated he yelled to the people blhlnd 
him, "I’ve got a boy down," and immeeiateyy ran to the area 
where Sirhan had fallen. When he arrived he observed Sirhan 
lying on the right side of the track with his feet pointing, 
towards the inside rail, and trynng to get up. He was moaning 
and groatitg. He stated something in a foreign language, and 
”I just told him to take it easy.” He complained about dirt xn 
his eyes, and I kept telHng him to keep his eyes shut. There 
was bloo, on his face foom cuts but there 'was no blood spurting. 
He did say that one leg was hurting him, and.I trred to keep 
him sttLll. I took his helmet off and told him that I was tak­
ing him to a doctor. We waited for the ambulance and i.n a mat­
ter of two or three minutes he appeared to be in fun control 
of his -faculties. Heinemann stated he did not think that

■ Sirhan was ever unconscious. Heinem<nm stated that whin at • 
the hossital Sirhan was unable to sign a paper because his eyes 
were full of dirt. Therefore, Heinemann signed the paper for 
him. , ,

HELD, KENNETH W.

Captain Held was assigned to the Pubic Assemblage Hunt, Los
Angeles Fire Department. He was in tie Gold Room at 'the **«»
of the shooting. He stated that he entered the pantry via the 
outside hallway and assisted with crowd control.

HEMINGWAY, JERROLD B.
Mr. Hemingway is an ambiance d^^r for the Goodhaw Ambulance 
Service in Los Angeles. Mr. Hemingway stated that on June 5, 
1968, at approximately 12:29 a.m., a call was revived £ron.; 
Dr. Davis, requlstnng ambulance slrilc:l at the Ambassador^ Hotel 
for Senator Kennedy. Hemingway and Walker, upon arrival, at the 
hotel, found that Senator Kennedy had already been taken to 
Central Recciving Hoopptal. Hemingway and Wallen: f°und that
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William Weisel, was in need of an ambulance and took him to 
Central Receiving Hospital. Upon arrival at the Hospital, 
doctors were unable to immeiately attend Wxliam W-sei. 
Herningway and Walker found a bullet wound in his abdomen and 
transferred him to Kaiser Hospittl.

HE1MHILL, HARLAN

Mr. Hemphill stated that during the first or second week in May, 
he was at a restaurant on 8th Street a few blocks away ffcorn the 
Ambassador. He sat in a booth close to two males he thought 
were Arabs. Hemphill stated he over heard thep talking ^out 
JOrdtn and Israel. He stated he could overhear certain phrases 
of the conversation such as "The layout of the hotel. Something 
will have to be stopped. There should be an example made." Mr. 
Henmhill did not hear anything in the conversation ’that lead 
him to believe they were planning an assassinato©^ He advised 
a male and female entered the restaurant and conversed with the 
two suspects in the restaurant. He can not identify the four 
people.

HENDERSON, GEORGE WASHINGTON

Mr. Henderson was relief mailman for the route which included 
the Sirhan repudeice. He stated he could not remember deliver­
ing any nai pertainnng to the Coimmunst Harty or American Nazi 
Harty to the Sirhan repudeiee. He stated that they received 
very little nai and the latority was addressed t;o Mary Sirhan.

HENDERSON, INEZ ■

On June 2, 1968, Mrs. Henderson stopped at the East Gate Liquor 
’ Store in Garden Grove. She noticed a young man i.n the store
’ who spoke with a foreign accent and closely resembled Sirhan.
, This man had a gun i.n his waistband.
, Note': Officers investigation reread the man was Mike Bauman
= and the weapon was a pellet gun.

‘ HENDRICKS, MARK '

I Mr. Hendricks is a security officer at the BiHwre Hotel, Lrp
; Angeles. Hendricks did not recaH seeing Sirhan at the Bilt-
f more and did not remember Doctor Hagopian. ,

| Hendrickson, r. t. '

Mr. Hendrickson advised that he formerly resided at 681 East
Howard, HtPtUent but moved from that locatSon bin 1966. He
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stated he did not know any »rmrrr of the Sirhan family.

HENEBRY, CHARLES WILLXM •

Mr. Henerby stated that the Arabs who were at the Kennedy head- 
SUafers were Khaibar Khan, Maryam Kouchan and Khan’s son. 
Khaibar claimed to have a group of twenty people working for 
Senator Kennedy. He stated he has never seen Sirhan In the 
campaign headquaaters.

HERMANN, EARL

MK Hermann was a target stapler at the San Gaarrei. Valley Gun 
Club. He was not at the range on Jane 4, 1968.

; HERRICK, BENJAMIN J.

Mr. Herrick.owns the Lock, Stock ’N Barrel Gun Shop and recalls 
that on April 15, 1968, three men entered the store and ‘broused.

; They appeared to be very interested in the handgun display.
I One^of fche men asked hm if he had any armor piercing ammunition
; in the store. He told them that he did not have any in stock
| and the men left.

; On June 1, 1968# during the afeennoon, he observed three short, 
| dark, foreign looking persons talknng to his clerk, Larry Arnot:.
। , He thought they were the same men who had been in the store on
| . Apprl 15. He observed these men from the rear only. He con- 
v tnnued speaking with a customer and by the time he finished,

Se me^were gone. He looked at photographs of Adel Sirhan,
( Shsxrif Sirhan, Saidallah Sirhan, and Munir Sirhan, but couid
I not identify them as having rrrn in the store.

! Thehandgun record disposed no purchases of handguns on June 1,| 1968. The srlri receipt books of the gunshop were also it­
’ viewed. These records did not contain the names of customers
[ macing purchases on that date. Herrick renewed each of the
| sales tcekets in an attemrt to recall who mght have made pur-
। chases, but was unable to remember any speccHc customer.

Jrr5rnrgorac, a reserve Los Angeles County Deputy Shherff, 
said that he purchased a gun -foom the store on June l, 1968 
but could not identify anyone who might have brrn present.

HERRICK,, DONNA

Mrs. Herrick is the wife of Benjamin J. Herrick and is the co- 
own“ rf^t‘!r "Lock, Stock 'N Barrel” Gun Skop in San GTHe!. 
She was lntervtewtd on June 16, 1968, by the F.B.I. and stateds5r”,eas positive that Sirhan had ateomrted to purchase some 
.357 Magnum tank piercing aImnoaitirn in the store. At that 
time, shr was shown photographs of the Sirhan brothers. She
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selected pictures of Adel and Munir Sirhan as bearing a strong 
resemblance to the persons who were with Sirhan Bishara Si-han 
when he attompted to buy that ammunitwn. She further stated 
that Sirhan had a heavy accent and that she was unable tr un­
derstand him. She was offered and agreed to take a polygraph 
exaunation. On August 6, 1968, Lt. E. Hernandez.inducted 
the polygraph examnation.
Note: The conclusion of this test indicated that Mrs. Herrick 
was mistaken and deliberately being untruthful when she said 
she remembered seeing Sirhan in the store. It was Lt. Hernandez 
opinion that Mrs. Herrick has never seen or trailed to Sirhan 
Bishara Sirhan. •

HERRICK, JEANNE S. .

Miss Herrick was the Employment Interveewer at Pasadena City 
Coiiege. In July of 1967 Sirhan appeared at the Employment 
Center inquirnng about a speeific employment opening Hseed^ 
the bulletin board. She told Sirhan that he had to fill out an 
information card and return it the frlr^wing day for an inter­
view. Sirhan replied that he did not wish to fill ^tan in­
formation card, but that she should tell him the ,loiatron of 
the -job and he would,apply. Sirhan filled out one or two 
blanks on the card as to his imigration status to ^tormine 
whether a work permit was necessary. Sirhan then statod his 
intentoon to speak with the coieage president ab^t the matto:: 
and left the office. He returned later with a commuted in­
formation card. She was told by Dr. Irvin Lewis that Sirhan 
had talked to him and that she should give Sirhan tho gob in­
formation to avoid any disuubannce. The -job in question was • 
i.n regards to a uanagcuent trannd at Safeway Stord. The 
job required a four year college degree and a mnmmwn height 
of 5!8", requieements which Sirhan did not have. Sirhan had 
told her that he was a jockey and when she inquired why lo 
was changing jobs he stated that lo had an accid^t and wan^ 
another type of work. He then demanded the return of the in 
fromation card. Mr. Francis McCcerry, her supervisor, them 
intomed her to return the card to Sirhan. She returned the 
card, and Sirhan tore it and threw it in the wastebaSket. He 
thon carmentod, "This will teach you to never underestumaee a , 
jockey." The card she returned was iomulctely fileed out and 
she still retained the first card which was incomplete.

HERTZ, ALBERT LESLEY .

Mr. Hertz stated he bought a .22 caliber reviver became of 
the Watts riots in August 1965. He put the gun in the bottom^ 
drawer of his fiiing cabinet and never had rccasion to fire sh. 
His wife found the gun late in 1965 and gave it to her daughter, 
Mrs. Robert "Dana" Weetlake. Hertz said he did n^t know Sirhan
and first heard of him after the assassination.

-998-



HERTZBERG, RHODA ‘

Miss Hertzberg arrived at the Ambassador Hotel on JUne 4, 1968, 
7 p.m., with JoJm Bassan and went to the Embassy Room where she 
remained UJ^^Kennedy fnnsshed his victory speech. She' treed 
bOhfO/iow the Senior7 and his group and ran thouugh the hallway behin-d the*.?t:ag^e toward the kitchen. She was stopped a few 
wee^frsm the ki:CChen door by the crowd and heard several noises 
llh;tC^:C^thOUiC were faashbulbs and saw several bright flashes. 
Shoofly afteward she went to the fifh -foor of tee ’hotel where 
SCmtremainea u^1 approximately 4:30 a.m., when Bassan took her

HESTIR, XVA

M*s^Hest:r *%a ”aites^ the Trancas R^taurant, 30765 PacficvC0^111 Highway, Malibu, Caaifornia. She stated that 
J°hnJaCty looks fam^arhut that she cannot remember serving 
^^ inathe restaur^t-or being in the_ company of a blond woman. 
S^^a^d fc s^ Q1q work the evening of June 4, 1968 andthat t:he tebte Fahey indicated was her station.

J

t

HICKS, HARRY

Mr. was employed as a handyman at the San Gabriel Valley 
Gun Sub.: He stated that on June 4, 1968, he worked at the far 
end of the rifle range and the only people he remembered was a 
man ana woman. He added that toe wLnwas ^iteshZX a

HlLAIEL, KENNETH LLOYD

Mr. mate! is a detective at the Santa Monica Police Depart- 
ISni ^.reported receiving inooimatoon foom Veronica Deems 
about a girl who appeared frihhtnned after the Kennedy shooting. 
In^was reported to him that the ’ir was straying at the Miramar Hvot^e.

HILL BILL

Mr*?111,3,8 the execute producer of NBS news. He advised 
tha ?n«June>-5' 1968, NBC had filmed and broadcaseed election 
GG? es of^®^^ Kennedy. Mr. Hill stated that no perdoe-ne1 of NBC witnessed or filmed the shooting. The NBC personnei 
flmTedKa^iv^es f°nowing the shooting and would make a coPy 
available for the F.B.I. on June 6, 1968.

HIJANO, YURI .

Mr:«.Hlrae° was adktQ if he knew Gilderdine Oppenheimer and he stated no.
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HIVELY,. KEN .

Mr. Hively was the Chief of Police at Calistoga, California* 
Hively advised that Mr. Louis Bordes, owner of the Green Hotei 
jin Calistoga, identified a photograph of Sirhim Bishara Srrhan 
as identical to a man known as Bela Foldx. Foldi was regxster- 

■ ed at the hotel in September, 1967, and gave a fowtrding td- 
dress of 675 North Kenmore, Los Angeles when he moved. Hively 
reported contacting a previous em>loyer of Aldi's who stated 
that Poldis description and Sirhan's were not identical.

HODGES, LINDA LEE : .

Mrs. Hodgss was a Kennedy Girl, she went to the Ambassador Hotel 
on June 4, 1968, with Chris Sheerill. She went to the Embassy 
Room, was refused admittance, and went to the Arnbassiidor Ball­
room. She later retunned to the Embassy Room gained admxttanee 
and remained unnil 8 p.m. at which tine she left and met etr 
husband, Robert Hodges in the lobby. She and her husb^d re­
turned to the Embassy Room, and Robert nemamed until 11:45 p.m. 
at which time he left -for home. She stayed for the victory 
speech and left immeedately thereafter. She wts in toe lobby 
downnsairs when she heard about the shooting. '

HOFFA, JAMES JR.

Mr. Hoffa stated that he was not in Los Angeles bewween the 
dates of June'1, 1967 and August 1, 1967. He does ^t tow 
Leonard Davis or Alita Stewart but is acqutxn^ea with Tuffy 
Tyson.

HOFFA, JAMES RIDDLE

Mr. Hoffa was intervened regarding an legation, to which he 
stated, he had put out a contract on Robert F. Kennedy.

Mr. Hoffa stated, "That's a stupid tleegttian" and refuse to 
make any itetr statements.

HOFFMEISTER, VELDA

Miss Hoffmeister stated that she had seen toe Sitota briihtis, 
Sitoro, Adel and Miunr, at toe Terrace Gardens Beer Bar about 
four years ago. Ali, toe bartender at the Terrace Gardens, 
was a dope peddler and was training Sirhan B. Sirhta to be tn 
assassin.
Note': Ali wts identi^ed as Aix Ahmad Kalla, who formerly 
worked at the Terrace Gardens located at 12002 Osborne, Los 

. Ang<eles, approximately four years ago wts wrestod August 15,
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1967, for a narcotics violation and his trial is pending.

HOFPAUER, BAIBAS

Miss Hofpauer was a clerk at the San Francisco State College 
Book Store. She recalled that.Mike Parizek had told her about 
a teepphone conversation which he had received on June 3, 1968# 
about someone being kiHed on June 6, 1968. ■

HOLBROOK:, K. MRS.

Mrs. Holbrook was the apartment manager at 1147 North Hacienda, 
West Holyrood. She said that Nick Fitzpatrxck ’rentea one of 
her apartments, the latter .part of February 1968, and moved out 
the second or third week am March, owerng her back rent. His 
business was refinsshing antique furnituee and he worked aloil. 
She did not know where he worked, but he drove an old model 
Caaillac.

HOLDER, WINFRED

f

I

Mr. Holder, desk clerk at the-Hope Hotel, stated that he wet 
John Wright at the Cordova Bar on June 9, 1968. Wright told 
Holder that he had wotked as a k^n reporter at the.Amas' 
sador Hotel for two or thee months precelixig the a^assxna- 
tion. Wright stated that he saw Sirhan in the kiCshei several 
times during the evening of June 4, 1968. Sirhan was irinking 
coffee and a pretty girl was with him. He said that Sirhan 
kept asking kichhen employees when Senator Kennedy would be 
coming through the kichhen.
Wright told Holder that when Senator Kennedy came thoough the 
kithhon, he saw one man try to hold the Senator’s arm to keep 
him ssill and saw Sirhan with tee pistol, but did not see him 
pull the trigger and thought that somebody else did tee actual 
shooting. Wright also told Hoi^r teat tee people ,in ^ Am>as" 
sador kiCshei had been talknng for two weeks about how they 
planned the shooting of Senator Kennedy, and that tee gxrl with 
Sirhan had dark hair and was "well bu.lt.

HOLGATE, MIKE ROY

Mr. Holgate arrived at the San Ge&biel Valley Gun Club on 
June Gr 1968, b^v^n 2 and 4:30 pm- ,He saw James Jos1pS 
Thornbrugh at tee range and assxsted hxm wxte an automatxc 
pistol that was causing diffcculty. He saw two or teecs men 
shooting on tee pistol range. He reuunned to the rxfle range 
and remained unnti 4 or 4:30 O.m. He saw two male, Cauc^inis 
on the rifee range firnng .212 caliber rfHes. He was shown 
photographs but was unabl.e to identify Sirhan.

^"mwnw'nyiwy
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HOLLAND, FRANCES

Mrs. Holland was the Southern California Grand Counsellor of 
the Rosicrucian Order, and was designated to h^dle inquiries 
lbOut Sirh<m. She stated that he was a member of the Supreme 
LOdge, San Jose, CaHfornia, Which was a corresponding member­
ship. Sirhan was not a meml>er of the Pasadena Chapter.

5

J

i 
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HOLMES, MILTON '

On the morning of September 24, 1966, Holmes witnessed Sirhan's 
fUl from a horse. Holmes states it was a very foggy morning 
and there were five horses working out on the treck. Acceding 
to Mr. Holmes, the horses made one complete lap and while run­
ning the second lap the fall occurred. Sirhan was close to the 
inside rUl when he fell. Mr. Holmes called an ambulance and 
waited for it’s arrival. Mr. Holmes remembers that Sirhan was 
conscious and bleeding foom the face when he returned to the 
track with the ambulance.

I

HOLSINGER, FOREST '

Mr. Holsinger was the owner of a drupes shop in An^wim, 
Califorsil and t:he emmloyer of Mrs. Clxfoord Gresham. He stared 
that either Mr. or Mrs Gresham has discussed polrtxcs with him 
or shown* any strong fuinngs concerning tie candidates for 
pU>lic office.

HOLT, ALBERT . .

Dr. Holt was on duty at Central Receiving Hoopptal the morning 
of June 5, 1968. At 12:35 a.m., he was summoned to Emergency 
Room $2 and inoormed that Senator Kennedy had been shot. In­
side the room he observed a nurse suctioning the pharynx and 
Dr. F. Bazilauskus adjusting the heart-lung resuscitator ma­
chine. An oral Orrery had been inserted and he observed that 
Senator Kennedy’s pupils were ^r^l size. His skin color was 
good; however, he was comatose, pulse weak and he was xn shock. 
An adrenaline injectonn was ldrr,nisterld subcutaneously, a 
resusectator was adjusted and Senator Kennedy began breathing 
on hi.s own. The breath sounds were good. The pul.se became, 
stronger and a solution of albumin and 6% dextrin was fed hm 
intaavesouel.l. He was now out of shock? however, he was still 
comatose and had hyper-reacti^ rlflcxee.

Dr. Holt made a cursory exlr.nltoon and fiound two bultet wounds, 
one in the mastoid area and one in the shoulder region. It:.was 
his opinion that Senator Kennedy needed brain surgery irrelilte- 
ly. Mrs. Kennedy requested he get the best surgeon lvailclll 
and arrangements were made for a trustor to Good S^^ittm 
Hospital. Senator Kennedy began breathing on his own and his
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blood pressure was one hundred fifty over one hundred ninety. 
His eyes were a.blank stare and ’there was no cornea reflexes. 
He applied an ointment to keep the cornea from drying and to 
lubricate the eyeball. Dr. Holt accompanied Senator Kennedy 
in the ambulance to Good Sarnmaitan Hospitai stabilizing the 

■ Senator's head and admnnstering oxygen during the trip.

= HORNBECK,, RALPH. W.

, Mr. Hornbeck was the Assistant Superintendent for Jist]uxctSon, 
( Pasadena Unified School District. In 1958 and 1959 he was the 

Pyinciiai at Longfel.^ow Elementary School. During that period, 
' S**^ w^/n the seventh or eighth grade at Maishal! Junior

High Sc^0?! xn Pasadena and his brother, Munnr, was a student 
at LongfelSow School. He nciieed that Sirhan transfereed from 
Mashal!. te Eliot Junior High School because his famiy moved.

' Mus^w?^.ge* ino.tasn,blle from tm® to time, mainly forj fighting with other students who teased him about his name and
; ■ the fact ^d he was a foreigner. Sirhan visited Hornbeck on
* several occasions to discuss his brother. He said ted Sirhln
j . continually emphasized the honor of his family and stated it

was important to preserve it. He felt Munir was threatenngg 
the fam.ly honor by his actions. He recalled Sirhan as being 
very intense and said that he (Sirhan) would visit him p^og- 
i-cally without any particular incident to discuss. He never 
saw Sirhan after Munix left the school.

HOSTETTER, LEONORA * '

M^s Hoosetter was a waitress at Dave’s Coffee Shop in Aihara.' 
On June 4, 1968, between 9:30 a.m. and 10:15 a.^, she waited 
©n two men who sat at the counter. The men had a nlWPpaper on 
the counter in front of them. They ordered toast and coffee 
and when phl brought the toast she noticed two sheets of white 
paper wite Mnes on the exposed surface, at different angles 
She could not tell if then was any writhing on the plplr. She 
did not hear the two men say anything after they placed their 
2rdefp♦ They were at the restaurant twenty to thirty-fvee 
mnutes but she did not see them leave. She viewed two phote-
graphs of Sirhan one of which was the Los Angeles Police De­
partments photograph taken June 5, 1968. She said that Sirhan 
was identical to one of the men. ,

HOHALLA, BASSAM F.

M^.H^11* is the chaimman of the Organization of Arab Students, 
Cdifornn State College at Los Angeles. He stated that im- 
aaedatlly after the shooting of Robert Kennedy, he conducted a search of hn organizltSops records to determine if Sirhin 
Sirhcxn had ever been tffilltted. The check did not reflect thlt Sirhan was iffiiitted or on its aalling list. He stated 
that he also contacted Fawaz Zaidin and learned that Sirhan
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was not a member of the Pasadena Chapter or on their maaiing 
list.

' HOUGH, GORDON

Mr. Hough .owns and operaties the ■ Hough ’ Patrol Service. In 1965 
he was servicing the Jack Davis Richfield Service Station. He 
knew of no employee who had any arguments with customers except 
Cornelius H. Carroll. Carroll has not been in his employ for 
several years, and he did not know his current residence. He 
said that he. had complaints concerning Caroll becoming involv­
ed in arguments while in his employ.

HOYT, MURIEL .

Miss.Hoyt stated that she attended a Kennedy rally at Valley 
College approximately one month prior to the assasssnation. As 
Senator Kennedy was leaving jin his vehicle, three dark skinned
people began shouting obscenitees and a female ateempted to spit
on him, Hoyt stated that she could not identify the two men and 
one woman except as being dark skinned. .

-nF '

HUDSON, ROY RICHARD ’ '

Mr. Hudson was contacted after Chief Mace, McFarland Police 
Department, received inoormation that Hudson was among some
people in a restaurant that appeared t:o be pleased at the death 
of Senator Kennedy. .

Hudson stated that he did not make any staemments condoning or 
in favor of Senator Kennedy’s rssassinrtOo"n.

HUGHES, DON JR. . ,

Mr. Hughes stated that he stopped at the Ambassador Hotel on 
June 4, 1968, at approximately 3 p.m. to make a tee^hcne call. 
He related the descriptions of several ptoplt in the hotel and 
described a traffic accident that occurred in front of the hotel. 
He stated that he left the hotel immetiately after making the 
phone can and did not return.

HULSMAN, ROBER.T ARTHUR

Mr. Huisman was an ambulance driver for the City of Los Angeles 
and was dispatched t;o the Ambassador Hotel on June 5, 1968, at 
12:17 a.m., accompanied by attendent, Max Behrman. Upon rroivrl 
at the hotel he drove t:o the ma jin entrance and was met by several 
campaign meters who directed him to the scene of the shooting. 
Upon reaching the kitchen area he recognieed Senator Kennedy
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lying on the floor in front of the elevator. Next to the 
Senator was Pan! Schrade who was Hying on his back in a pool 
of blood. He went directly to the Senator and saw Mrs,Kennedy 
applying an ice pack to his head. Huisman spoke to him and 
told him everything would be all right and that they were 
taking him to the hospital. The Senator was placed on the 
stretcher and the Senator commented "Don't, please don’t move 
me.” During this time Mrs. Kennedy ateempted to prevent him 
from moving the, Senator. Once, in the elevator:, Kennedy moved 
his legs and Huisman was watching him closely so that he would 
not roil off the stretcher. Mrs. Kennedy placed her arm around 
the Senator’s neck and tried to stop Huisman foom pushing the 
stretcher. He took her arm away and stated "Come on. We’re 
going to the hospital♦*•
Upon reaching the ambulance he placed the Senator inside ’and 
everyone tried to get into the ambulance. However, only Mrs. 
Kennedy, Max Behrman, and one unideenified white male were al­
lowed in the ambulance. Someone opened the rear doors and 
Huisman returned to make sure they were securely locked. In 
the cab of the ambulance was Bill Barry and two unknown white 
males. As they left the hotel a patrol car escorted them back 
to the Cennral Receiving Honsitsl. Enroute he heard Mrs. 
Kennedy arguing with Behrman. As they proceeded, Bill Barry 
ateempted to crawl into the ambulance portion of t:he vehicle 
a’d it was necessary for Huisman to restrain him. Barry then 
said "Don’t let the son of a bitch touch him.", referrnng to 
Behrman’s efforts to aid Kennedy. Upon arrival they were met 
by the hnspital staff and removed Kennedy foom the ambulance to 
the teeament room. As the stretcher was being wheeled into 
the hnspital a unknown photographer reached out and grasped the 
stretcher with one hand and held a camera with the other. Mrs. 
Kennedy screamed to the man to leave the streccher alone and 
Bill Barry reached across and struck the man with sufficient 
force to make him release the stretcher. After unloading the 
Senator he and Behrman were ordered to return to the Amassador 
Hotel where they picked up Paul Schrade. Schrade was accom­
panied by Doctor McBroom.

HUNT, MARILYN

Miss Hunt is a waitress’at the Hi-Life Bar, 1775 East Colorado. 
Pasadena, and has been e^loyed since March 1967. When shown 
pictures of Sirhan B. Sirhan and Walter S. Crowe, she recalled 
seeing Sirhan in the bar several times during the past year. 
H’ always sat alone at the bar, very quiet and never caused 
trouble. She did not recaai ever seeing Neater Crowe.
HUNTLEY, RONALD R. ’ •

Mr. Huntley assisted with the Kennedy campaign in the Oregon 
^rrrnary. The night of May 28, 1968, Senator Kennedy spoke to
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a crowd at the Benson Hotel in Portland, conceding the election 
, to Senator Wealthy. After the speech, Huntley assisted the 
• Senator foom the stage and was holding a man to one side so the
. Senator could pass, when he felt a bulge under the man's coat

that could have been a weapon or a heavy belt. Huntley stated 
that the man was very heavy, and accompanied by a amaner man, 

I who had the same description and appearance as Sirhan. He was
, not certain that he could recognize the slender man again.

j HURTADO, CARLOS PEDRO . '

, Mr. Hurtado sud he xs a long time lssicxlte of Jose Duarte
: and Alberto Velazco. He attended a meeting of the Peace and
| Freedom Party at a private residence near Griffith Park withj Duarte and Velazco. He estimated that between fffty and sixty-
। five people were present. During the meeting Duarte stood up. and ateempted to speak at which time several people became quite

noxsy and began to shout at him. Hurtado also reca^ed observ- 
| ing a short, ^rk-complexooned individual of small build and
| md-length curley hair who accused him of being a C.I.A. agent.
I , When shown photographs of Sirhan, he was unable to make an 
’ identifiedtoon.

HUSTAI, ZIYAD IBRAHAIM . ’

Mr. Husani is prtsi.itot of the Organization of Arab Students in 
the United States and Canada.

He stated that his organization sent two telegrams to Mrs. 
Kennedy expressing shock and offing condolences after the 
assassina^on of Robert F. Ktontiy.

He stated that Sirhan is not and has 
the Organiz^on of Arab Students.

never been a m.emher of

HUTTOI, RICHARD) A.

Mr. Hutton advised he originally net Sirhan Sirhan between 
February, 1962 and June, 1965, while attendnng Pasaitna City 
College. He met Sirhan through his cousin, Bruce Edward Fulton, 
who was also a student. He dtscrib>ti his association with 
Sirhm as limited to drinking coffee and conversations cincern- 
ing campus activities. He has no itiilltition of hearing Sirlim 
discussing his nltiioalistic tendencies, or hits pooitidi views 
and recalls nothing that would indicate he was violent in nature.
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ILAN, GLORIA (MRS.) ,

Mrs. Ilan is the office secretary of Temple Isaiah, 10345 West 
Pico Boulevard, Los Angeles. She stated t^t Robbed F.nKennedy 
gave a speech at the Temple on the evening of May 20, 1968, 
between 8 pm. and 10 pm. The only .filns ta^e^ .at. that^tim® 
were individual pictures of Kennedy. She aaded that there was 
some news coverage of the speech and undoubtedly there were 
pictures tciken. .

INAYAT’KHAN, FAZL . ■ • ,

Inayat-Man met Sxxhan in the fall of 19??, ^theje’^SJce of 
Omar Ramzi while attending a meeting or Arab su^ents. This 
group supported the Bath .Party Which is pro-Jordan and Syrian 
in philosophy and ideology. ■ ,

I Inayat’Khan recalls that Sirhan became quite agitated during a
I di^ssion about the United States Senate and Hou^ of Repre"
| sentatives. Sirhan indicated that the commttee system form
! of government is unfair and undemmocatic.

Inayat'Khan concluded by stating that he did not know Sirhan 
very wen b^t would describe him as a young immature, impres“ 
sionable individual.

IRONSIDE, PAUL DR. . ' '

Dr. Ironside peroormed the taacheolrry on Senator Robert Kennedy. 
I On examining the Scnaaor, Dr. IroMMe'noted he was teMthnng .

on his own, b^t tire breathing was noisy ana the Senate had . 
some secretion. It appeared he had some obstxmctioii and 
obviously it was secretions. Due to the symptoms, Dr. Iro^ide 
made the decision to do the taahheoommy.

IRWIN, ARTHUR *

Mr. Irwin stated that he ateended a meeting in Miami B^ch on 
May 18, 1968. During the meeting slmrlnr made the remark that 
a group was possibly behind the King matter. He_addrd_tc^^. 
there had been quite a bit of drinking and he placed no signi 
fiaance in the staeemmt. Later, some unknown person at the 
t:tblr made a remark, that after what had happened to Jack , 
southing might happen to "Bobby". ,

ISSA, GEORGE MUSA IBRAHIM • •

Mr. Issa admitted he spoke with Dr. Robe^™J* W??^* ^^ 
but only in a general way regarding the ^^ssi^toon. IjsscX 
said he indicated that Sirhan had com^tted the act due J° a 
deranged mind caused by his Politiial beliefs Ussa stated he 
does not know SirCti nor has he ever met him.
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ISAACKSON, BERNARD -

Mr. Isaackson, was a volunteer worker and arrived at the 
Amb?sa20* H*^.0? Ja?l 4, 1968.. «e was with Senator Kennedy 
in the Presidential Suite until the Senator left to deliver his 
vi’c^y.speecb'. He remaned in the rite a?d watched the acti­
vities o? television. After the Senator fnnsshed his speech, he 
h^rd^o^es s^ar to bam** breaking and when all the con- faton screed, he felt something was wrong. He left the suite 
aiLw^-.^.^l press room -in Un Embassy Room and saw Sirhan 
being remold from th1 hotel by officers. He remembers an 
unusua! situateon regarding the actinons and staeernents of a 
person named Khaibir Khan. While at the Kennedy Headquarters 
on Wilshire, KHs? would never fill out cards or write anything 
JfmLwh - the handwriting could be positively identified. He 
had th1 impression that Khan was very overbearing and trying to 
impress someone. Khan would also meet volunteers entering the 
ieadquartets a?d escort them to the information desk as if ttey 
whr^iis phrsonal frtends and u^d his address and phone number o? the registrator cards. • p

ISACKSON, JUNE (MRS.) ’

M5t•.It???Itsoi w?s the o^c1 manager at the Kennedy Headquarters 
o? Wilshire Boulevard, West Los Angeles. She was at the .
Ambassador Hotel on June 4, 1968, with Mrs. Stive Smith. At 
approximately 11 p.m, they passed through the .kitehei. Mrs. 
Isackson cs? not recall seeing anyone who resembled the suspect. 
Mrs. Sramth asted Mrs. Isackson if she remembered seeing a dark 
complixioned man tearing paper in the kitehen. Mrs. 'Isackson 
d^d.nl^rhlal:l tiit A?^1?:. The nmateaer of Mrs. Isackson 
intcrvhew contains her account of the Khabiar Khan incident at 
Kennedy Headquarters. Dehails are containid it this interihew.

ISRAELY, ILAN ,

MT’-Isra1^ came to fche atthiboi of iivettigaloss when the Squire Hairpiece Company received a requ^t for a tonpl a?d wire a?ablL1 to contact him. Israily stated hi did iot rhquhst 
LtouPh.', but thafc his f^nds havi sint it hairpiece adds it the past as a goki. (He was bald).

NOTE: .Invhttigatinn disc^ied that Israily was not co??ected 
with Sirhan or the assassination.

IVES, VIOLA (MRS.)

Mrs. lves tehehhoned investigators and reported observi^ the 
tasplct o? the Joi Pyne Show during tin Arab-Israeli war.
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JACKA,t VIRGINIA (MRS.)

Mrs. JaCka stated that she observed Sxrhan at the Rosxcruci<n 
meeting on May 28/ 1968. Shc stated that she was not -xnroouweed 
to hirng nor did she know him prior to the meeting. She stated 

* Sirhan was a member, but has been renev^ fromthat she learned 
the rolls of the Order.

JACKSON, CARL F

I

polc^man for the Pomona Police Department. On 
May 20, 1968, he was sta^oned on the.first f^r of ^ubbJs 
Restaurant in the vicinity of the s^i^s™^^ rrher3’Uh?Chn0e^tv 
reception was to be held. When Senator -Kennedy s'O h^pOTtyat 
s^ted up the stairs, the. Senator stopped, pointed a fug^ a: 
Officer Scheid, Kneen0y stated,"Let ^m through" appnpid^ 
^f^rnng to a girl in the crowd being he1d b?ck by S^h"® 
he mcaieed there was a girl standing by tlw ^itahen 0oOr_ae0 . he observed the same girl on the ^airs.

■ ■ [ with the girl. He saw

Mr. Jackson is a
11

a moment or so later, ____
He had no recollectoon of a man being 
no one in the crowd around the stairs
graph of Sirhan.

who resembled the phoeo-

' JACKSON, CHARLES E.
Hotel on June 4, 1968, asMr. Jackson arrveed at the Ambassador 

an observer and photographer and was not ^n^ct^^w ^-rhi-ncr 
KnnenOy Campaign During the victory speech, he was standing 
on theyeaie side of the platoom taking photographs. Wl^n We 
Senator fnnshhed his speech ae0 ^ft ^. p1atf£m' heehnardi sV 
that iounono as though they w^ being freed i:evrwolrniayi.s he ran from the plafoomm and took cover. Af^ s^ral mn^s 
resumed taking pictures. he remained at the ^1 ^i1 3 a.rn.

JACKSON, MARGARET ,

Jackson moved into 1236 North Flores St^et, Aparrimnee #306/ 
Mac 27, 1968. At that time there was telephone, nu^r 656 5 431, 
connected and in service, ae0 she received ^merous calls indicated 
ineenced for the prior resident. The ^uro of the.CaXlS^nO 
that the phone was or had bnnn nW in ^n^on w hnproknown tutoon activitees. At approximately 3 a.m., June 5, an.UnKnov' 
male caieed her and said, "This is Henry, are yOSewveChieggot 
toleviionn? We didn't mean it to go thxs far. Neve au got 
to meet tomorrow, will you cell m^" .Wl^re w*1 * ca^tyou’ 
"Dn't call me, I’ll caai you this morning. ^^1^-/

renorted the call to the polxce, assuming apo"Lbpa cXcC?On^ntvneeCehn caller pod tee Kennedy shoots. 
She received no further cal1.s of this eaturn’
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JACOBS, BESS (MRS.)

Mrs/rJacob3 and he0 husband met a Jordanian woman approximately 
"eve” years ago whom they have now discovered was Marv Sirhan Se^V* 5 M^ket Basket Food Stored Lake A^nMe L^adena. 
ShevoVe he^Mis. Sirttn.speaking Arabic to her eoung son as 
she ated that although both
she-^d her husband were born m America, they are of Syrian 
hete^ge1 and,sPeak Ar^c to a limited drgrre. She and her

' husbandv.in'rodu^^d themselves to Mrs. Sirhan and inquired if 
she might Possibly.br S^xau. Mrs. Sirhan inoormed then that 
s^Is J^d5”;15” and had been in the United States for a Very 
^erAfcme* She said that her own son, JOsrpt, age 20, formerlv 
attended Lonfeioow Elementary School with Sirhan, but she never 
knew theme to beh^end3- There was no further contact between 
members of her famiy and members of -the Sirhan family. .

JACOBS, JOSEPH E.

Jacobs, was a

Mr. Jacobs is a Reegstry Clerk at United States Post Office, 
AhrOyOrAnnex'uPaSadena’■ rnnvestg^oors received information 
that M.JacfbS-drove Sxfhan Sirhan to school, either during 
hiLgh scho>| or junior college. Mr. Jacobs stated that he does 
noLknoO Sifhan Sirhan and that Sirhan has never been a pas­
senger i” his vehicle*: He stated that his daughter, Patricia 

classmate of Munnr, but he did not know the family.

JACOBS, MABEL ADALINE

Sc^'OstOtes ttatJerry Owen entered the coffee shop at 453 Weet 
-OOt'OBffb^a' on June 5, 1968, 3 p.m., where she is employed 
?s a waitress. Owen was accompanied by Rip O'Riley ' They sat 
at the center near the cash register, and Owen was liking at 
t-^'7X^'0/t^ stated' "I am tlrnost positive that this is the 
sO.-OO'O't I picked, up Tuesday morning as a hitchhiker." 
He was pointing to a picture of Sirhan. Owen commented that he 
picked*^^an up on Hil Street. Owen at the tnme had a Pinto 
^se/n a ^iler' and Sirhan w^fd to puocttsr it. Owen took S1f,n jOom H*1 Str" to the Ambassador Hotel. Sirhan dis- 
e/XXeXand Ow!^ rented a r^cl room close to 1 the Ambassador 
HoOt. Ow XX5 pr:rarannrrd locatoon with -two males and a
fhrn,t1 One of the males said that Sirhan would meet hiim ltteo
j;.- evening after the Ambassador Hotei dosed. The male showed 
Owen a ^ndred ddl50 bill, with additional bills under it. 
^fJeXei.eLc^ed Owe” oo got word to him that he could not 
leave tlo Ambassador because of a large affair that was taking 
p» CrA.Jnr^.htrvtto0rmtl^.u?nil it was over. Whle Sirhan was 
H^OwenA^ck' S10?5” had commented that he was an exercise boy at Hoiyywood Park and wanted the Pinto for a letd torse.
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